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1 STIPULATIOQONS 1 MR. SCHLOSSMAN: 1Inforn me of how
2 2 long Mr. Adanms and Mr. Sampson were with Mr. Baker
3 It I8 hereby stipulated and agreed by and 3 before the stert of the deposition. I°d lLiKe to
4 between the parties hereto, through their 4 put that on the record.
5 respective attornevs, that the deposition of Alden 8 MR. SAMPSON: We were with Mr. Baker
6 (&lllis Baker nay be taken on behalf of the & for approximately ten to fifteen ninutes before
7 Plaintiffs, on Novermber 13, 1988, in Florence, 7 the deposition.
8 Colorado, by Freddy D. Leggett, Certified 8 MR. SCHLOSSMAN: I'nm having & hard
8 shorthand Reporter and Notary Public within and 8 tine hearing you.
18 for the State of Oklahoma, pursuant to agreement. 12 MR. SAMPSON: Okay. Well, iisten
11 It is further stipulated and agresd by 11 carefully, then. We're doing the best we can --
12 and between the parties hereto, through their 12 MA. SCHLOSSMAN: Okay.
13 respective attorneys that the deposition shall be 13 MR. SAMPSON: ~-- with the facilitles
14 taken pursuvant to the Federal Rules of Civil 14 that ve have.
15  Procedure. 15 MS. TIMS: Sheila Tims for Marie
18 It is further stipulated and agreed by 16 Carter.
17 and betveen the parties hereto, through their 17 MS. GODCH: And Ambre Gooch for
16 respective attorneus. that the tine of filing of 18 Carles Mier, both In Oklahoms City, by phone.
19 this deposition is expressiv walved. 18 MR. THL: This is Peter TI1L fron
28 28 short Hills, New Jersey, for the defendant Rodney
21 60 e N 21 Dethamplain.
22 MR, SAMPSON: FBas Mr. Baker been
23 sworn?
24 THE REPORTER: Yes.
25 DIRECT EXAMINATION
— PAGE & e PABE 8
Page 6 Page B
1 ALDEN GILLIS BAKER 1 BY MR. SAMPSON:
2 of lauful age, being first duly svorn, deposes and 2 Q Would you state your full name,
3 says in reply to the guestions propotnded as 3 Mr. Baker.
4 follows: 4 A Alden Gillis Baker.
5 CRCIC ] 5 4 and you're currently incarcerated at USP
B MR. SCHLOSSMAN: I vould like 6 Florence?
7 everuone in the roon to identify themselves for 7 Yes, I an.
# the record. 8 f How old are You, Mr. Baker.
9 MR. SAMPSON: Chuck Sanmpson and 9 A Forty-three or forty-four.
19 Scott Adanms appearing on behalf of the plaintiffs. 18 Q Are you on =ny nedications today?
11 MR. BAKON: Robert Baron appearing i1 A I'n not on any medications today, but --
12 on behalf of Stuart Lee. 12 FR. SCHLOSSMAN: I'n going to jump
i3 MR. NANCE: Barry Nance for the 13 in here for a second.
14 defendant Kenneth Freepan. 14 Tom, can gou -- |s the phone by
15 MR. READ: Ton Read, Bureau of 15 Mr. Baker?
16 Prisons, Jenifer Grimdy fron the Bureaw of Prisons 16 MR. ADAMS: VYes.
17 is also present in the room, as Is the court 17 MR. READ: Yes, it is, Peter. It's
18 reportier, and the deponent. all in the United 18 as close a9 we can get it to hin.
19  States Penitentiary in Florence, Colcrade. 18 MR. ADAMS: Go ahead, Mr. Baker.
2a MR. SCHLOSSMAN: Peter Schlossman 20 & {By Mr. Sampson) Go ahead.
21 for the Government in Washington, D.C., by 21 Yourre not on any medications todau?
22 telephone. T am having difflculty hearing. So a2 A Ag of today, no, sir.
23 I don’t know if we can nove the phone up. 23 Q Mr. Baker, we’re here on the Irentadue
24 MR. SAMPSON: It’°s as close as it 24 rmurder cage. Have you read anything In
25 can get, Peter. 25 Gentlemen’s Quarterly or seen a Dateline progran
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1 about the Trentadue murder case? 1 should do Is read off of some of the things that
2 A No. I have not. 2 wviil refresh -- you know, you're talking about
3 a Have you read any newspaper articies or 3 like four and a half years or sonething, or four
4 seen any news broadcasts sbout the Trentadve 4 uears -- to give you an idea what actually took
5 rnurder case? 5 place or what I, you knoy --
8 A Ko, I can’t say that I have. 5] a Fair enough, Mr. Baker. Do gou have
7 a Have wou received any documents fron 7 written documents that will refresh vour
8 .Jesse Trentadue concerning the murder of his 8 recollection concerning what happened on the night
S brother? 8 of the 20th and the morning of the 21st of August
19 A The only document that I received wag i@ 19857
11 this decument here, if you want to call it a 11 A Yes, I do.
12 document. 12 Q May I mark those as an exhibit?
13 MR. SCHLOGSMAN: Can anvone else on 13 A Yes.
14 the telephone hear a single thing that Mr. Baker 14 Q And then vou can read from those.
15  is saving? 15 MA. SCHLOSSMAN: Chuck, could uyou
18 MR, TILL: I can hardiy hear it. 16 explain to me what documents you're talking about
17 MS. TIMS: Ue can hear It. 17 right now?
18 MR. SAMPSON: We’re doing the best 18 MR, SAMPSON: WUe have two documents
18 we can. There’s nothing else we can do. You have 18 that are handuritten by Mr. Baker that he brought
28 counsel here, Peter. We’re going to get throush 2¢ to the deposition here today,
21 this and get onh our way. I'1l spesk as loudly as 2t MR. SCHLOSSMAM: Okay.
22 I can, and we have a good court reporter here. So 22 MR. SAMPSON: S0 we will mark the
23 hopefully, there will be a good transcript. 23 First one as Exhibit 112,
24 o] [BY Mr. Sanpson) Mr. Baker, the 24 (Deposition Exhibit Nos. 1il, 112
25 qguestion vas: Have YoU Seen any newspaper 25 And 113 marked for identification
s PAGE 18 —— PAGE 12
Page 12 Page 12
1 articles or any newscasts concerning the -- no, 1 and made part of the record}
2 that wasn’t the question. 2 MR. SCHLOSSMAN: Hello.
3 The question was: Have you received any 3 MR. SAMPSON: We're here.
4 correspondence fromn Jesse Trentadue? 4 MR. ADAMS: We're marking then.
8 A No, I have not. 5 @ {By Mr. Sampson} Mr. Baker, I’ve
6 MR. SCHLOSSMAN: That's better. § handed you two sheets of legal Yellow paper marked
7  Thanks. 7 as Exhibit 112 to your deposition. Can You
B Q {By Mr. Sampson} Mr. Baker, on the B identify that doctment? What Is 117
8 morning of Auvgust 21, 1985, the plaintiffs allege 9 A It’s sopething that I tried to put in
18 that Kemneth Trentadue was murdered by Bureau of 18 words, as best I could, of what I renenmber.
11  Priscns guards in Cell 728A ot the Federal 11 & When did you do that? When did you
iz Transfer Center in Oklahoma City, Cklahoma. Were 12 prepare that docunent?
13 you at the Federal Transfer Center that dau? 13 A At 2:68 this norning.
14 A Yes, sir, I vas. 14 Q Does that document help refresh yowr
15 & Were you housed on the seventh floor, 15 recollection as to the events of August 28 and
16 Spectal Housing lnit, that day? 16 August 21, 1995, at the seventh floor of the
17 A Yes, sir, I vas. " 17 Federal Transfer Center in Oklahona City?
18 a Do you recall vhat cell you were in ok 18 A Yes, sir, It does.
18 the 28th and 2ist of August 18957 18 Q Using that document to refresh your
28 A T was in three different cells. 28 recollection, will you tell us what vou recall
21 a Will you describe for the record the 21 having occured on August 20 and August 21, 1885,
22 first cell you were in and then describe how uou 22 on the seventh floor of the Federal Transfer
23 were poved and when you were moved. 23 Center,
24 A Maybe -- you know, I want to try do to 24 A You know, I'll do that, weah. But, you
25 this the right way. But I think naybe vwhat I 25 Kknow. how sbout the rest of the things that
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1 happened as I passed through the second tine when 1 THE WITMESS: Rlght. That had came
2 Iwas in FIC? Are we golng to cover that, too? 2 to see me.

3 Q I wlll cover that next. 3 MR. READ: Are ve still on the

4 A Do you just want me to go ahead and read 4 record?

5 what I put tn kY oun vords here? 5 MR. SAMPSON: Ue're on the record.

8 Q I would Like wou to tell me vhat wou 6 HR. ADAMS: VYes, ue'r‘e- o the

7 recall and refer to that decument if you need to 7 record.

8 to refresh your recollection. But you pmay read it ] MR. BARON: Ue have not gone off the
8 if you want to. Elther document, 112 or 113. 9 record.

18 Now, I'm going to ask you about 113, 1@ HR. ADANS: We're still on the

11 Did you prepare that docunent? 11 resord.

12 A Yes. 12 ¥R. READ: Hang on. Peter, Peter.
13 MR. SCHLOSSMAN: Chuck, I wolrld ask 13 I thovght ve were on recess. They're still on the
14 for a five-minute recess, if I could. 14 record.

15 MR. SAMPSON: No. UWe’ve ohiy been 15 MR. ADAMS: tHell, we are, but

18 going -~ I want to get through this initial 16 Mr. Baker vas --

17 section. 17 THE WITNESS: I°n sorry.

iB MR. SCHLOSSMAM: T can*t hear a 18 MR. ADAMS: I think i1°s something
189 thing. 1It's a lLittle rnore important that I hear 19 ge want on the record.
2¢  this than any inconvenience that would be 28 MR. READ: I thought we had taken
21 occasloned by a five-ninute recess. 21 the five-nimne recass.
e MR. SAMFSON: [ want to introduce 22 MR. SAMPSON: I'm not asking
23 this document. 23 guestions.
24 MR. SCHLOSSMAM: 1I°'n going to ask 24 MR, ADAMS: WHe’re not asking
25 that we take a five-ninute recess. 25 oquestions. He's making a statement.

=== PAGE 14 o= PRGE 18
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1 MR. SAMPSON: I'm going to have this 1 THE WITNESS: T uon’t nake a

2 document authenticated, and we will take a 2 statenent.

3 five-ninute recess. 3 MR. READ: They veren’t asking

4 MR. SCHLOSSMAN: Okay. 4 questions. But Mr. Baker vas making a statement,
5 Q {By Mr. Ssnpson) ¥hat Es Exhibit 113, 5 and that vas going on the record, and I didn't

8  Mr. Baker? B8 even hear what it was because I vwas listening to
7 A Exhibit 113 is some of nmy randonm 7 u¥oU guys.

8 thoughts that I put on paper this nmorning that 8 Can ve go off the record?

9 I -- you know, Just -~ I put down some thinugs that 9 MR. BARON: Anuthing that is -
16 I renenber the rost. 19 THE WITNESS: Actually, this doesn’t
i1 & Now, Mr. Baker, Exhibits 112 and 113 11 have anuything to do with the Trentadue, other than
12 constitute a written record of your recollection 12 the I-78 killings that I vas being investigated on
13 of the events of August 28 and August 21, 1995. 13 in Leavenworth for two and a half years.

14 A That’s correct. 14 MR. ADAMS: We’re going to get to
15 MR. SAMPSON: Po you want 1o take 15  all that, too. We're going to talk to wou about
16 your five-ninute recess now, Peter? 16 all that Kind of stuff.

¥4 MR. SCHLOSSMAN: Thank you, Chuck. 17 THE WITNESS: I never knew

18 Ton, could vou pick up the phone? 18 Trentadue -- well, I'm not even going to say that.
18 MR. READ: Yes. I’n here. 18 Let me say that the reason I felt that I was safe
on THE WITNESS: ¥hen I firet become 28 in this vhole predicament vas because —-

21 aware of this, I vas in Leavenvorth penitentiary. 21 MR. SCHLOSSMAN: Hello.

22  And vhen FBI -~ Mr. Linn, I think vwes his 22 KS. TIMS: Hello,
23 nmame. I’'n not really sure. 23 KR. ADAMS: G0 ahead.
24 MR. SAMPSON: Thomas Linn? Does 24 THE WITNESS: -~ I vas being
25  that -- 25 investigated for the I-79 killings; and when I
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1 found out that they tried to stick me in the cell 1 and -- after he hed talked with ne --

2 with ¥r. Irentadue, I confessed to thirteen other 2 Q {By Mr. Sampson) Is this at Cklahoma

3 armed robberies in five different states to get 3 City?

4 out of this systen to get ahold of these people. 4 A This vas at Leavenworth penitentiary.

5 MR. SCHLOSSMAN: Are you on the § 4] OKay,

8 record now? ] A And it was two gentlemen that was locked
7 MR. READ: VYes, they are now. 7 up -~ they hed a lockdoun going on -- and they

B 8 seen ne. And my nickname is Monk. Everybody

g Q {By Mr. Sampson) Go shead and finish 9 calls me Monk because I stay to muself all the

13 your statement, Mr. Baker, while ve're vaiting 1@ time. And they says, "Monk, what’s happening with
14 fOoP -- 11 gyou?" Because they noticed the FBI agent that had
12 A And I think that -- I don’t even know if 12 come to see me,

13  you have pictures that the FBI tock of me fronm the 13 And T says, "Man, vou're got doing to

14 walst down of -~ bare shot pictures of ny hands 14 believe this. You know, this is unbelievable.”

15 and everything ltke that there, but — 15 And Iwent on to tell then In detall of how this
18 a Do you know why they took those pictures 18 guu tried to say that - he tried to involve me

17 of you? 17  that T had gomething io do with this man being

18 A The understanding that I got vhen they 18  hort.

13 called me from ny Job was —- I went downstairs and 19 And they says, "You're talRing about the
28 I vas talking to an FBI agent. And this FBI agent 20 ¥r. Trentaduve Rilling.®
21 informed me that I was being investigated -~ or 21 I says, "Yeah." I says --
22 there was an investigation being conducted over a 22 And I retract one statement vhere I says
23 nurder that happened or a suictde that happened in 23 that I don’t remember anything about it. I then
24 FIC while I was there. 24  fron then on knev through these people that Knew
25 MR. READ: We’re all here. 25 of this taking plate of this man -- whatever they

puse: DAGE 18 s PAGE 28
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1 MS. TIMS: ORau. 1 say happened to this individual.

2 MR. ADAMS: Just keep going, 2 And they vent on to have pe --

3  Mr. Baker. 3 Del Raney, which is a very good

4 THE WITHESS: And into the 4 gentleman. He's been doun for thirty-three years,
5 interview, he was reading things about where I 5 {s a real good writ lawger. And we get together
6 wvas, vhere I vas supposed to have been, the & and ve converse lav and we talk and everything.

7 nedications that they had already -- that I had 7 He says, "Monk, maybe what you should do
8 been taking. B is put in your oun words what happened and sign a
9 And he started reading a report that 9 docunment to that, and we’ll send it out.”

18 Dbasically vas saying that the people in FIC vas ig And that*s what ve did. Aand it went to
11 trying to involve me. And this is vhere I stopped i1 sonewhere in Salt Lake City, Utah, to a Mr. Jesse
12 hin. And I think I said something -~ I says, 12 Trentadue.

13 “dait a minute. You're saying to me is that I had 13 Q That's vhere It was addressed, to

14 something to do with this man being hurt." 14 Mr. Trentadue?

15 And his exact words was, “Hasically 15 A Someone had an address that went to hin.
16 that’s what it was." 16 And the -- nothing ever prevailed fron
17 And I said, "No, that’'s hot true.” 17 it. Okay? And I Just simply forgot about it., uow
18 And I went on to tell him hov I've 18 know.

19 been single celled, black boxed, high security. 18 I didn*t ever forget about what I seen.
26 On the seventih floor, nobedy that I Rnew of had 2 & When did you send this? Bo you renmember
21 ever been double celled anyvhere. 21 what vear vou sent these documents?
22 And I guess after I told hin all 22 A Well, whenever the person cone and
23 this and that there, I still didn't know anything 23 interviewed me. I'm sure they have a

24 about this. It was neither here or there to pe. 24 documentation of it.

25 I was coning up out of the SIS, 25 G Bhen the FBI came?
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1 A I vant to say 86, but I'nm not really 1 when I first vent there.

2 sure, vou Know. 2 And the reason I knew that, becauvse I

3 g Go ahead. T didn*t neant to interrupt. 3 smoked and sonebody had some tobacco under the

[ A Ne. And vhen that happened, you Know, 4 pillow. And that vas the room I was In.

5 at the same tine this was going on, they vere 5 You're given fifteen minutes or whatever
& Investigating me of the I-79@ killings that 8 It Is, an howr, or whatever it is, whatever they
7 happened in Indiana, Missouri, and in Kansas. 7 wvant to give you, into a holding pen where you go.
B MAd I think that there was so much B and you're separate fronm everyone else, And

g8 conflict of these FRI and these Profiler pecple 9 that’s vhere T met a man named Mr, Irentadue.

i# coning and seeing ne that everybody was up in the 18 The oniy reason that this man sticks out
11 air about vhat to do with Mr. Baker. 11 In mu nind from that point was because he was from
12 A by me staving to myself -- and I 12 california. And T used to train horses in Los

13 sort of seen the way things was happening vwhen I 13 Alanitos. And i’ve been to Californla. And he

14  talked with this FBI agent. And I didn’t think 14 was fron California. And that’s how I knev he was
15 that it vas looking good for ne where -- I mean, 15 from California. And that’s all.

s it don*t take a whole lot of ESP to see what 18 When I was taken back, I was taken to
17 this -- 17 the cell that I had came cut of. And over a

18 I don*t knou what that man said to you 18 perlod of nmaybe & cotple of hours or something, I
18 or if you've got a tape of it or vhatever. And T 19 vas taken to another cell.
28 know that by me being, you knouw, & convict, a 28 They got pame tags that they put on your
21 nmurderer, or what they clain or whatever, nu vord 21 door of sauing who You are, vhere you’re at, and
22 18 not really nothing. But that s not here nor 22 vwhere you're going, I guess. I don’t know. And
23  there. 23 they took ny name tag off and they took me down to
24 I'm here to say what I feel what this 24 the hall to —
25 man vas Inpl¥ing. This man was inplying that he 25 The way that this is located herg -~
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1 wvanted me to say that I had something to do with 1 MR. ADAMS: And let ne nark that.

2 the Trentadue killlng. 2 MR. SAMPSON: It has been narked as
3 Q Bid you? 3 111

4 A Ko, T didn’t. [ Q {By Mr. Sampson) You have that in front
5 Q Do you know how it happened? 5 of vou now. Let me ortent you to — Exhibit 111
g A Do you want me to 9o on and - I'm goihg 8 1s a depiction of the Pod A, Pod B, and Pod C of
7 to go back to the night -- ard I'm not really sure 7 the seventh flocor SHYU unit.

8 of the times because the nedicatton -- 8 I have another copy with sone

8 That’s why I would like to have nu 9 highlighting on it. And Cell 789A is marked on

16 nmedical records looked at, because of the ¥ the original of Exhibit 111, So if you would llike
11 nedications that E°ve been on. I'n sure that, you 11 to create your own markings on there to show us

i2  know, that will testify to itself that -- I can 12 which cell wou vere isken to -~

13 renember seeing things, but I cannot remenber 13 A I don’t know what cell I was taken to,
14 actual times sometimes. And the medication that 14 but T knew that I vas taken doun a corridor and
15 I've been on, sometines ny thoughts run randonm. 15 put in a cell where I could see down the haliuay.
18  And T don’t mean to do that, but I'il iry to bring 16 8o -~ it was the furthest from there. So I dould
17  you back to where -- you Know, actually took 17 say it vas one of thase tuo cells here.

18 place. 18 Q Wil you Just put an X -~

18 But let’s go back to the night — no, 19 A then they took ne to this cell, they
28 no. Let's start the day that ne and Mr. Trentadue 28 teok my handcuffs off. And you have to reach your
2t met. 21 hands out the slot. And the man put ny nane tag
22 & Okay. Let's start there. 22 on the thing to take my cuffs off.
23 A I remember when I vas taken on the 23 Yhen he shut the bean hele, he did not
24 seventh floor, I was placed in a cell, vhich 1 24 take the tag off of the slot, and the nane tag
25 never Knew the number, which nov I knew was 7d8, 25 fell tn there.
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1 Now, T vas given sone nedication prior 1 where -- in this hate factor kind of a systen

2 to that, vhich makes ne rest. And I nlssed my 2 hers, where you have officers that take their Job
3 foods and stuff Like that there, vhich really 3 toa linit nore bewond a limit, what they -~ you
4 didn't natter. But there vas no nane tag on the 4 know, it doesn’t matter if wou’re right or wrohg
5 cell that I was in. 5 in some instances.

B I was eventually moved fron that, but [ But anyway, the man was told to cuff up,
7 that was like 2:20, 3:86 in the morning, sonevhere 7 I believe. MAnd he never cuffed up.

8 around in the early morning before It started 8 And somewhers during that tine there,

9 getting Light. And I was taken to another section 9  wou have people come In suits. And vhat they do
12 sonevhere else. 12 is they're tralhed to stand by the door holding to
11 o Another pod -- 11 each other's back to rush into the cell to bring
12 A Right. 12 you out bodily.

13 Q -~ of the SHYU unit? 13 a Now, what kind of sults are wou talking
14 A Now, Mr. Trentadue -- sometime during 14 about? Body arnor with helnets and --

i5 the evening you’re allowed to make phone calls. 15 A We call ther goen seits. But actually,
i6  And I remember the voice of trying to get a phone 16 I guess the exact word would be the sort of

17 to talk to his wife or something, or to nake a 17 definition, the tern of riot gear.

18 phone call. And this vent on for a period of tirme 18 & and there vers three of these?

18 when the guards cone by. 18 A I°11 say three or four because I really
22 They Xnew that I vas in there. They had 28 don’t remenber.
2% to know I was in there. T nean, I never Knowed 21 Q What happened next? What did you see
22 them to look in the cell to see me in there, but, 22 next?
23  uou know, I*m sure they knevw I vas in this cell. 23 A I didn’t see anything. T heard.
24 I meanh, there was other people there, too. You 24 Q Okay.
25 Know, pou can hear then talking and stuff Like 453 A I heard a lot of scuffling going on. I
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1 that thers. 1 heard a lot of beating going on, a lot of clashing
2 4] Fronm your cell vhere they moved you, the 2 dgoing on. And over a perlod of time when a nan is
3  second cell you vere in, you could see doun the 3 being hurt, you know, there gets 1o be a point to
4 hallway toward 7T89a7 4 vhere there’s a plead going on. And that’s sort

5 A I could see down the corridor to the 5 of what I heard.

8 other end, to the other corner. 6 And I remember a Native American. This
7 G ORay. 7?7 is vhy I remenmber. Because vhen I went back the
B A I'1l tell you what. Let ne just go 8 last time, I remember a Native American took ne

9 ghead and read this. $ back Up to the seventh fleor. and I remember that
19 ] o =shead and reed it. 16 this vas & man that came out, was a Natlve

1 A This is what I wrote last night, I put 11 American. I renember a name badge that come and
12  topether in a little bit of ny words here. 12  got me and took me to another section of the

13 a You're reading 112, the yellow - 13 floor.

14 A Okay. 14 I know at one point, I vwas not on the
15 "Mr. Trentadue actually vanted to call 15 alrport side. Then the next morning when I woke
16 his wife to find out if she vas well." And I 16 up -- or not vhen I voke up, but when I -- the

17  guess, YoU Know, about a baby or something like 17 lights I could see was Like & runway. So I was in
18 that there. 18  another section or the side of another building,
19 “The officer, as I recall, vas being 18 on the sane floor.

28 very indignant and erratic. And this had 28 I don’t ¥knovw the man’s name. But I
21 escalated to an ugly tupe of situation to vhere 21 memorized a D-e, like a French name, Like a

22 there vas words exchanged between an innate and an 22 foreign nane.

23 officer. I think at some point, Mr. Irentadue vas 23 a DeChanplain? Does that sound familiar?
24 told to cuff up.* 24 A Maube {f I could see the word. I don't
25 Now, usually when you heve a situation 25  know. But I remerber a foreion name. I renernber
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i a D-e, and a name goes beside it. A "D," a little 1 faint moaning coming from down the corrldor. And
2 *g," and & capital letter. And I remenbered that. 2 it was like someone vas noaning. I nean, like a
3 Because this nan vas really indignant to nme. 2 noaning sound, and which didn°t last very long,
4 That’s why I remenber that. 4 and then tt stopped.
5 Q ¥as he one of the nmen that vent In the 5 Now, sonewhere along the Line, the shift
§ cell the night before? bid you see him go in that & changed. I remember some people coning by and
7 cell? 7 sonme people going back in the cell. Over a period
8 A I seen three officers go in the cell 8 of tine, I would sau was a while there uas sone
9 suited yp. I seen an officer vith a Native 9 ripping of -- like it sounded like sheets, or sone
10 American haircut. of an Indlan. It looked like an 1# ripping sound. And I knew then gomething was
11 Indian to ne. 11 wrong, nman, you Know. I knew then something vas
12 Q Has he fall? 12 wrong.
13 A Uhen you say tall -- I would gau maube 13 But when they actvally noticed me
14 about the size of that gentleman there or maube 14 standing awau fron the cell looking, that's when
15 you. I mean, you Know -~ you know, I meen, not a i5 this owy, this officer, the D-e that I remember on
16 Kind of a height that would stand out to be 16 the name tag, told me to cuff up and took re
17 really, really tall. 17 sonevhere else.
18 But I knew that this individual was in 18 I knew that there —-
19 there because I remember the ponytail. I remenber 18 I remember, too, before -- as it was
22 the Indian halrcut. 28 getting lioht, that there was a lot of movement on
21 Q Okay. Uhat else? 2% the floor.
22 A Okay. After the -- vent oh, there vas 22 The part about "My nind is no longer ny
23 some -— wou Know, lLike when Uyou have innates 23 friemd” --
24 together and you have a beating going on lLike 24 ] Yas.
25 that, or vhatever, you're going to have sonme 25 A -~ T can*t say for sure, but T think
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1 retaliation fron peopie, uyoU know. And uou cah 1 somebody wrote that on the wall. And the reason I
2 hear people in cells, uvou Know, being indignant to 2 say that is because when one of the officers cane
3 the pegple, telling thenm, you know, to get the 3 out, his back was to me, but he was walking around
4 P.A., blgh, blah, you know. 4 the other way, he vwas Flipping a thino out. And I
5 I dont want to really say vhet I really 5 thought I heard someone say Like, wou know, “FUcK
€ wvant to say, but —- 6 *em. ‘"Let God sort them out,” or sonething like
7 a Did you hear the guard say, "Go get a 7 that. And I thought I heard an officer say, "Why
B  fucking P.A."? 8 didn*t you urite that?"
9 A No, I dont remember that. g 4] Do uou rermenber anything else,
i9 I remember -- thig is vhat I renmember. 1% ¥r. Baker?
11 T renember pecple coning out. I renember blood 11 MR. SCHLOSSMAM: Chuck.
12 all over them. I remenber speckled blood on thenm. 12 MR. SAMPSON: Yes.
13 ¥ remenber a nan holding his face like this 13 MR. SCHLOSSMAN: It*s Peter agaln.
14  {indicating) or something like that. 14 I'm having some stgnificant difficulties hearing.
15 Q Can you describe what he looked Like? 15 Could I take another break and get on the phone
18 A It was a white officer. It was a vhite 16 with Tom Read for Just a minute of two?
17 officer. 7 MR. SAMPSON: Sure.
1B a He was holding his nose? 18 {OFF the record}
18 A He was holding his face under the 18 2 {By ¥r. Sampson} Mr. Baker, let me ask
28 shield. 28  uou a couple of gpeciFic questlions now.
21 ] Ckay. 21 When theuy moved you fron Cell A768 to
22 A After everything quieted dovn ~— and I 22 the cell vhere your name tag fell down on the
23 would say probably roughly about forty-five 23  Floor, the magnetic tag, did you take all of your
24 nminutes or so maybe. I dom't Rnow. You know, I'n 24 personal belongings with gou. o toothbrush,
25 not really sure on time -~ but you could hear a 25 your toothpaste?
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1 A Yes, I did. i A No. I never urote them. I signed then.
2 ] That did go with you? 2 2 Okay. You signed them.

3 A Yes, I did. 3 A Right.

4 Q Do wou recall houw long after you met i a They vere written by Mr. Del -~

5 M. Trentadve in the yard -- 5 A Del Ransy,

] MR. SCHLOSSMAN: I apologize. I & [ And he wrote those based on what vou

7 can’t hear anything. 7 told him, though?

8 Q {By Mr. Sampson} Do you renember how 8 A Exactly right.

9 iong after you met Mr. Trentadue in the vard that 9 o And then you signed them and sent then
18 you were taken to the new cell? 12 to Jesse Trentadue or caused them to be sent to
1t A Roughly an hotr or so maybe. I'n not 11 Jesse Trentadue?

12 sure of the tine. 12-J A I put then in the mail.

13 a After -- the records in this case show 13 Q Yhen was the next time anvone spoke with
14 you were taken from the FIC on August 24th and 14  you ahout the Trentadue matier?

15  taken to Leavenworth. 15 A The next time, a Mr. -~

18 Between the time vou witnessed what you 16 Q Holland?

17 witnessed on the seventh floor with Mr. Irentadue 17 A Yeah. Give e his card here.

18 and the time you left the FIC, did any employees 18 a Yes. Here’s his card.

13 of the FIC talk with you about vhat you saw? 19 A It vas a Mr. Holland. And he spoke with
26 A Not then. 28 ne here.
21 +] Yhen vas the first time soneone spoke 21 Hut maybe I shotld batk up a little bit.
22 with you about what happened at the FIC that 22 I was noved from Leavenworth For disciplinary
23 night? 23 reasons with an officer, with a confrontation I
24 A When the FBI people come and seen ne. 24 had with an officer there.
25 Q And that was at Leavenworth? a5 And when I went back to FIC, I was
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1 A Right. 1 transferred to cone here, I was taken back up on
a 2] And they told you that wou were being 2 the seventh floor. This is where I really

3 implicated or that you vere being accused of 3 renmembered the Indian guy because he was the one
4 having something to do with hurting ¥r. Trentadue? 4 that took me up on the floor.

5 A That*s right. 5 [} And he had a ponytati?

8 & bid you tell the FBI what uycu’ve told us & A Right. He had 2 ponytail then, and he
7 here today? 7 had a ponutall a couple of years later.

B A No, T did not. 8 There vas some things that -~ I had had
8 Q Why not? 8 arum-in with an officer -~ vell, I didn’t have a
18 A Because at the time, I seen the vay that 16 run-in, but I mean, |t was Just the way you're
i1t it vas going, and I didn’t want to get involved 11 treated. And I said something to -- you Know,

12 with what really vas going doun, 12 Like -- you Rnow, like, "You beat this oy to

3 And then after I found out through 13 death,” because I know a little bit about now what
14 people on the vard what actually happened to this 14 was going on, and I knew that this guy died.

15 man, I fioured that I would come forvard nov and 15 And from the looks at him, wyou could

18 say what I wvanted to say. 18 tell that he never really hung himself, committed
17 But it goes a little bit deeper than 17 suvicide. And from what I seen when he went in on
18 that, I guess. You know, from being in the prison 18 him, I already kney --

19 over the years and everything like that there, the 19 And I kKnew these people -- I knew these
20  way, you Knovw, you're treated sometimes, it Jjust 2@ people was the cause of this man’s death. And I
21 takes a lot to try to find peace of nind. to not 2t couldn’t hoid it in. And I started runting my
22 wvant to hate. 22 nouth sbout it.
23 @ When was the next — and it was after 23 And there was another gentleman that
24 that neeting that you wrote two documents to send 24 uwent there with me which is in this institution
25 to Mr. Jesse Trentadue? 25 right now.
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1 And as I started running my rmouth, they 1 and intervieved the body.

2 haed sone people cote up on the fleor and look in 2 The other person vas -- he Was a

3 ny sindow and everything like that. And the 3 detective of some kind.

4 nedication that they started giving to me, I never 4 Q That s what they claimed to be?

5 ate. I vould eat my bread or my frult. I 8 A That’s uhat they claimed to be.

& uwouldn’t eat anything that vas mixed because I B Q Now, did this occur at the FIC tn

7 didn’t know then hov deep involved I vas - 7 Oklahoma City or at Leavenworth?

8 uhatever ness I was in, uyob Know, from running ny 8 A No. This occurred prior to me coning to
g mouth. 8 this institution here.

1@ And seven or eight days or six days or 1B Q So at the FIC?

11 seven days, in an afternoon, they had come to ny 11 A That’s correct.

12 cell and told me to cuff up, that they had some 12 o] ORay.

13 people out in the front that wanied to see ne. 13 A And why I was In there, they were

14 And I told this individual that was with 14 showing me how a man could hang himself fron two
15 me -~ you know, I says, "Look here, man. They're 15 feet -~ from where the file cabinet was.

16 teking me out of this cell. They don’t have any 16 Now, I*ve cut nmy own throat. I pray for
17 reascn to take ne ouf of this cell, not unless 17  death every night. So I nean, you know, liKe, uou
18  they put me on a plane and transfer ne or if I 18 know, {f there was any Kind of a vay & nan could
18 want to go to recreation. Any other reason, they 19 kill himself in that cell, I would find it. I
28 would not have a reason to take me out of this 28 think that I would find {t.
21 cell.” 21 I mean, you know, if you look at my
22 And T told him if something that I 22 pictures in ny Jacket, I mean, I*ve lost enough
23 didn’t come back, it had to do with vhat happened 23 blood in places where I actwvally should have been
24 in this case that ve're spesking of. 24 dead already. I should have bled to death. And
25 T was taken in the front to a 25 that’s what I wanted to do in the beginning,
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1 lieutenant’s office. And there was a gentlenan 1 anyway, you know. And it vas utterly inpossible.
2 with a vellow and broun T-shirt that said 2 Not only that, if they do give wou a

3  “"Dklshome City Sheriff’s bDepartment.” 3 razor blade to shave with up there, they lock at

4 There was another gentleman there that 4 the blade when uou give it to then and when you

5 he had the same kind of shirt, but he had had 11 5 take it back. OKkag?

& open with a shirt over it. 8 And they went on and went on and to &

7 In other vords s whal it nade ne to 7 point I says, “Look here, man. If I got anything
8 look at when I went im, that these people wers 8 else to say, yovu know, take me back to my cell,

9 fron the Oklahoma City Sheriff’s Department. 9 T°Ll say it if they ever take me in a court of
18 That*s what angbody would -- I mean, you Know. g law.”
11 Now I've been in front of enough FBI 11 And at thet point, you know, I got up,
12 agents to Know as soon as you go in, the First 12 and the other officers that was out there escorted
i3 thing they do is they flash their credentials. 13 me back to my cell.

14  And these people never did that. 14 And I told the individusl - I saus,
15 They started asking me about what I knew 15 “"Man, uwou’re not going to belleve this here, nan,
16 and why I was rumning ny novth about this ashd 15  uyou know." And I got to talking about what I Jjust
17 about that. 17 went through.
18 At that tine, I says, "Well, you Know - 18 There s an oid convict thing like if you
19 I meah, You Rnow, uou Killed this ouy up here, you 18 get moved out, you Know, llike, you know, sort of
28 know. You beat this guy to death, you Xnow. And 28 have an answer for where you've been, what you
21 T vas ruming ny routh on that. And they were 2% sald. Youw know, I nean, that's an old convict
22  laughing, blah, blah, blah. 22 way. And it’s always stuck with me.
23 The one man said that he vas a medical 23 a You want 1o make sure the other people
24  eoxaminer and he actuaily seen the body and he vas 24 Know vhere you --
25 the one from the police department that cone up 25 A Exactly right.
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1 Well, about two or three days Later -—- 1 that over a period of a year or 50, that I have

2 theu push wour Food up ot the Floor. And I looked 2 sent letters, and I don’t know why they pever got
3 out the window. &nd I'n not very good on nanes; 3  thenm -- vhich I know why they never got thep --

4 but a face, I'1} never forget. And I looked at 4 but they never recelved anuthing.

5 this face, and a BOP suit, vas the same nan that 5 and he went on in detail to tell ne
8 was telling me that he was a nedical exaniner and 6 do I remember the person that left with me, that
7?7 he come to talk with me. 7 went to Leavenworth with ne, that was murdered the
8 S0 I seen hin coming in the thing, ang 8 day we got to Leavenworth.

8 he vas going around the corner. And I said, “"Hey, ] Now, I remember that I got to

i# man. Cone here.® 19 Leavenvorth on a Thursday, because it was on a

i1 And he valked up to me and looked. 11 Friday at 9:¢2 in the morning in the SHYU in

12 And T says, "Man, you XKno¥, you're the 12 Leavenuworth that an inmate was alnost completely
13  sane person that was out there with this 13 decapitated in the SHU. Now, I don't know if

14  Sheriffi‘s T-shirt on, and now you’'re here with a 14 that’'s uhat they were speaking on or whatever.

15 BOP T-shirt -— BOP suit on. You're the sane one 15 This is how I knev that he says do I
16 talked to me." i16  know about another individual that was up on the
17 And he snickered and he walked doun the 17 seventh floor that was killed in Leavenworth. And
18 hall. 18  wvhenh I heard that, I didn't really knoew --
19 And that’s what I told the individual. 19 I was glad that -- the way that I
26 “Hey, man. Check this out. This is the guy that 29 seen things going, that I never really, wou know,
21 was impersonating a cop, and now he is a guard.” 21 inpltcated myself in a lot of things other than
22 And it vas a couple of days later or 22 what these people told me and what these people -
23  uhenever, I cane here. And as soon as I got here, 23 Then Mr. Holland conmes and sees
24 T vas given this letter. And this vas the letter 2¢ ne -—
25 that said something about to call this number. 25 Q {By Mr. Sampscon! Uhen did Mr. Holland
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1 Q Right. 1 come and sse you?

2 A And the counsslor was good enough to let 2 A T don*t Knou.

3 nme nake this call. And what I wanted to do was, 3 8 Bhere was it? Here?

4 I8 T vanted to let this man know that these pecple 4 A It was here in this institution.

& had come and seent me tn thig fatility and that - 5 Q Okay.

B You know, I know that -- you Know, got 2] A Mr. Holland wants to know -- “Mr. BaKer,
7 to tape information. But the person before I got 7 ve know that you didn*t have anything to do with
8 on the phone explained to the attorney at the B the killing of this nman. Uhat we want to Rnow

9 office that, you know, "Mr. Baker has a way of 8 ig" -~ and I don’t renember a lot of vhat this man
1¢ exapgerating thinus. Mr. Baker Is paranoid 18 asked ne. Hut basically what he vas wanting to
1t schizophrenic.” 11 confirm vas my whersabouts and where they put me.
12 MR. READ: Chuck. could we identify 12 And I told the man that thew put me in
13 the envelope he is referencing? 13 ahother cell. They did put ne in another cell.
14 MR. SAMPSON: It°s an envelope fron 14 They put ne in two different other cells.
15 Hughes, Artus & Goodwin, lawyers in OKkiahona City, 15 And there was other man, by the vway, and
i6 Oklahoma. It’'s addressed to Mr. HaKer at 16 3 wonman that came here. Ang I don*t Know who they
17 Leavenworth. The postmark on it Is Mau 6, 1928. 17 are, because they never left me a card. And what
18 MR. BARON: Could you lust put an 18 they wanted to know fs -- "Look. We’re willing to
18  exhibit sticker on it and rark it, so that ve 19 forget this."
20 could get a copy of it for the record. 20 And T says, "Look here, man. I'm burnt
2t THE WITNESS: After I got a person 2% out on this. You know, like I'n dealihy with a
22  on the phone —- I don*t know if it was a Mr. Allen 22 lot of things in my on case right now, "ou know,
23 or sonebody at this Firn sat there, and I vas 23 and T don't vant to deal with this, vou Know."
24 speaking with this individual on the phone. 24 And he says, "Look. The only thing ve
25 And T was trying to explatn to hin 25 vhat we want to do is, is tske a handwriting
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1 analusis."” 1 4] And during that conversation, he told

2 And I says, "Man, wou know, Like, what 2 uou that he had a wife and a baby in Callfornia?
3 do you vant 1o do that for?" 3 A He told me that he was either expecting
4 He says, "We want to take a handuriting 4 @ baby or had a baby or something iike —-

5 analysis, and we can clear this v right now, and 5 The reason I say that is because he

8 it will be no more abowt it.” 8 tried to get a phone call to talk to hig wife, and
7 1 said, "Okay, man. Uhatever.® 7 It was about a baby.

B And this is when they had ne write "My B & Have gou heard that fron any other

9 nind is no longer my friend.” S source, that he had a wife and a baby In

i0 And they took my handwritings and they 18 California?

11 left. And I’ve not heard anything else about it 11 A I never really needed to ~—— I mean, It
12 until you pecpie came up here. 12 wasn’t important to me, I mean, yoUu Know.

13 Q #iave you talked to any officers from the 13 No, I never seen anything. I never read
14 Okizhoma Citgy Police Departinent here at this 14 apything. I never reslly knew anything really

15 facilitye 15 existed other than -- now, I’ve heard that there
18 A Now, when you said Oklahona City 16 was people that had sald things --

17 police -- this saus here “Depariment of Justice, 17 There was a Iot of people that Xnew

18 Office of Inspector General, Ckiahoma City.~ 18 shout this. I'1l put it that vay, you know, In

18 To answer uyour question, did I speak 19 the systen and in other parts of the suysten hera.
280 with a Shepiff’s Departnent, no. I mean, no one 28 So, evidently, there must have been
21 never dentified hinself to me as ah Oklshoma 21 sonething wrote about it or sorething was
22 sheriff or an Okishoma —- other than the cards 22 discussed.
23 that they gave me. 23 Q You don’t recall any -- have an
24 o] Have you seen any photographs of 24  independent recollection of learning that
25 Mr. Trentadue? 25 Mr. Trentadue was from Californta, had a wife and
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1 A ¥es, I did. T seen photographs of 1 & baby, except based on your conversations with

2 Mr. Trentadue the day that the FBI agent talked 2 hin?

3 with me. 3 A Other then hin trying to get a phone

q Q So the FBI agent showed wou those 4 call, vanting to speak to his wife, and I rerenber
5 photographs? 5 about a baby. That’s all I remenber now, you

5 A Yes, he did. B know.

7 Q Have you received photographs fron any 7 2] Tell me when uwou were -- did you see

# other source, other than the FBI agent, of 8 Mr. Trentadue removed from the cell before ¥ou

9 Mr. Trentadue? 8 were noved over to the B pod?
b1 A I never knew any other photographs 18 A Ko. No. I vas taken over there after I
11 existed. 11 had seen them go in and I had seen then conme out.
12 A Have you spoken with anvone in the vorld 12 And that was Iate. And they had seen ne from afar
13 or received an¥ documents fron anvone that 13 standing up. And that's vhen this guy come and he
14 indicated Mr. Trentadue vas fron Californta, other 14 took me avay from there and took ne sonevhere else
15 than your conversation with him? 15 and put ne in another cell.

16 A Other than the conversation -- uyou Know, 16 2] Do vou recall f any other inmates on
17  1like when you're on the vard, people say, "Hey, 17  the seventh Fioor vere moved at the same tine you
18 man, where are you going? Where are you fron?” 18 were moved?

19 Blah, blah, blah. You know, he said Callfornta. 18 A I knov that there was some other people
28 And I sald, "I live right off" -- at 28 noved. But then avain, wou don’t know if they're
21  that time, I think I lived on Beach Boulevard or 21 leaving -- If they're going on fiights, going out
22 somewhere right there right of Los Alamitos, And 22 of the institution, because they cone and get you
23 I was tralning horses in Los Alanitos. 28 eariy.
24 And this man got to talking. And that's 24 Now, whether these other people weht
25  the only conversation I had with this man. 25 into another cell, I can't say. I don*t Know.




e PAGE 43 SHEET 13 s PAGE 51
Page 48 Page 51

i T know that theu come and get vou early. 1 A In the federal systen since 81 or --

2  And you go down, You vait, you get a flight out, 2 right at the end part of '8i.

3 uou go to where wou’re going. 3 o] Have you been on some sort of nedication
4 & Uhen was the First tine you heard that 4 the entire tine?

5 Mr. Trentadue vas dead? 5 A I cut my throat in Ferryton, and T

B A #hen I vas in Leavenworth. 6 was -- they never wanted to keep ne there. S0

1 Q shortly after you arrived at Leavenvorth 7 they flew me to ~ by the order of the judge to

8 or gquite a while after — 8  Ferruton, North Carolina, to see if I was

g A After I vas talking with this FBI agent. 9 competent to stand trial in bank robberies.

1a a Up until the tine you talked —- 12 Q and do you remember being in the FIC in
11 A I didn't know angthing abowt it, other 11 Oklzhoma City in August of 18957

12 than what happened vhen I was on the seventh 12 A Yes, I do.

13 floor. 13 @ Po uyou renember what nedication you vers
14 & But you didn’t know he had been Killed 14 on at that time?

1S when you were on the seventh floor. 15 A Ko, I dont.

16 A I ¢idn*t even know who a Mr. Trentadue 18 Q Do you remenber how long wou were in the
17 vas. 17 FIC during that tine period?

18 MR. SAMPSON: I don’t have anything 18 A Na, I den’t.

19 else, Mr. Baker. Thank gou. 18 4] Uhere had you been Just prior to that?
20 HR. BAROM: Okay. Uhat order are we 28 A To Lewisbirg. And they -- T vas

21  going to take? 21 disciplinaried fron Lewisburg for attempt to kill
22 MR. READ: I°11 go first. 22 a warden, is what I was -~ left there for.
23 CROSS EXAMINATION 23 a §0 you vent from the USP in Lewisbury --
24 BY MR. READ: 24 A Right.
25 Q Mr. Baker, my name is Yon Read, and I'n 25 & ¥s that correct? -- to the FIC?
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1 representing the Government. Right now, I have 1 A Right.

2 Just a couple of questions. And I wanted to 2 Q Ang from the FIC, you vent vhere?

3 clarify and nake sure that I undersiand what you 3 A T vent to Leavenworth.

4 renember. 4 o] And after that?

5 Do you remerber what nedications gou B A There was an incident that happened vith
& were on? 6 a guard that got me really paranoid. And he vas
7 A Yes, I do, sorme of the nedications. 1 7 taking avay all of my law work. He would cone up
8 don’t remenber all of them. 8 and search my cell periodically. And I started fo
g @ Could you tell me the ones that vou do 8  stalk him and things Like that there. And T had a
16 remenber? 1¢ feeling that he vas -- I Just had a feeling that
11 A Yes. Zoloft. Prozac. Haldol. Now, 1t this guy was venting to do something wrong to ne.
12  I'm not saying all at one tine. This Is over a 12 And I tock a few days stalking,

13 period of the years since I've been in the Bureau 13 And the day that theu locked me up is

14 of Prisons, from the Butner -- from Buther to 14 when I tried to get hin in a back roon to get ne
15 Fairton. vwhere they held ne until -- they 15 sone trash bags. And he knew gscmething, and he
16 inmediately took me fron there to Lewisburg. Fron 16 Just sensed it. And he hit the -- and they locked
17 Lewisburg, Y vwas given different nedications. 17 nme up.

18 Tt seened iike my medications would 18 A] And that was in Leavenuworth?

18 chanue when they wanted them to change. 18 A Yes, that vas -~
28 Al Bhen who wanted them to change? 26 0 Immediately after the FIC?
21 A When the psychiatrist come and seen ne 21 A Ko, sir.
22 and wanted to change. 22 [¢] I mean, You were in the FIC, then you
23 Q So let me clarify. You said, I belleve 23 went to Leavenworth, and then this cccurred in

24 earlier, that yourve been In the federal systen 24 Leavenuworth?
25 since -- since when? 25 A Okay. You understand that I got -- that
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1 they tock me to Leavenuorth from Lewisburg. There 1 2 Sure.

2 was an attempted escape, and I was a part of it. 2 A I mesn, is 1t possible?

3 ¢} Okay. 3 MR. READ: When I say that -~ I said

4 A And that iFf it didn’t vork out, somesone 4 sure very quickly., Is that possible or --

5 was going to stab the warden, and that vas 5 He can go off the record, if it's

6 supposed to have been rme. The reason I know this 6 all right, for a break.

7 I because Captain John and ¥arden True called me 1 MR. BARON: Go shead and nark that

8 one day and explained that that’s why -- the 8 envelope, Freddy.

8 reason that I was there, basically. 9 MR. READ: Yes, If we can, please,
417 a Okay. 16 {Deposttion Exhibit No. 114 marked
i1 A I nean, he didn't say the words, but it 11 for tdentification and made part of
12 had to do uwith the varden In Levisburg. 12 the record)

13 a ORay. 13 {Short break)

14 A I was taken fo Levwisbury. I spent a 14 MR. READ: Is everyone here now?
15 couple of uears in Lewisburg. Then I went to FIC. 15 MS. TIMS: I'n here.

16 Then I went to Leavenworth. Then I went back from 16 MR. SCHLOSS&AN: I'n here.

17 Leavenworth to FIC. Then I came here. 17 A} {By Mr. Read) Mr. Baker, when uyou were
18 & So when you went to the FIC for the 18 in the FIC, you stated that you were in the SHU
18 second time, you vere there in transportiation? 18 unit; is that correct?

28 A Yes, sir. That’s correct. 20 A I was taken directly to the seventh
21 Q And you cane here to Florence? 21 floor.
a2 A That*s correct. 22 Q When you first got to the FICY
23 a Do you remenber how long wob vere In 23 A That's correct.
24 Leavenworth, approxinately? 24 N That's because of vour security?
25 A Maybe two and a half years, iwo vears. 25 A That's correct.
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1 ] OKay. 1 a How did you meet Mr. Trentadue?

2 A No. Two and & half years, because 1 2 A I net hin in the -~ like I don’t know

3 worked eighteen pmonths in Unicorps. 34 wvho he uas. I'm saying I met & person from
4 & Do gou remember what redication you were 4 California, because he knew I was Callfornia. And
5 on in Leavenworth? § it was out in the pens.

8 A My dosage of Prozac was taken up to B a It was out in --

7 128 nilligram a day. And when the psuchiatrist 7 A Where wou walk arcund [n the yard there.

8 never cane, that messes with your head, man. I B Q The recreation yard in the Special

9  nean, when they put you on it, then they take wou 9 Housing tnit?

18 off of it, you do have a thing to become -- You 12 A That's correct.

1t don’t want to speak to anyone, You Know, Hou 11 o] Gkay.

12 do -- you have & violient tendency, you knouw. And 12 A Theu take four or five people out a8t a
13 I was taking Prozac. I was taking Lithium. 13  time. And you walk arotnd, and people talk out

14 This is why I vanted my nedical jacket 14  there.

15 to be revieved, because I don’t remember all the 15 Q Did he introduce hinself to you?

16 nedications that I've been taking. 18 A No. But the reason that I knew uho he
17 I vas takinhg so mahy nedications at one 17 was is because when I seen the picture that they
18 tinme that the nedical personnel says that they had 18 shoued me -- that the FBI agent showed ne. that

18 messed ny nedications up so bad that thev vas 19 that was the same man I had talked with.

2¢  giving me medications that I shouldn’t have been 22 Q Could you describe him for me, please?
21 taking all at the same time. 21 A 1 want to say he looks like a Mexican
22 Q When wou were in the FIC in Ckishoma the 22 tupe oF an individual. But, you know, he could be
23 first ting -- 23 @ Morman, as far as I’m concerned. I don*t really
24 A Can T ask a question? Is there a way I 24 Xnow.

25  can yse a bathroon? 25 fe leoked of a South American descent.




e PAGE 57 SHEET 15 e DAGE 59
Page 57 Pagse 59
1 But I mean, when I seen the picture, I seen i i Why they put hin In that cell and nade
2 fron the autopsy or fron the bed or wherever the 2 ne take ny stuff out and put ne in ahother cell, I
3 guy vas at. 3 don’t have any idea.
4 & khen you say he's from South American -- 4 2] Can we talk about that just for a
5 A I'm saving -- vhat I'n saging is the guy 5 ninvte?
6 had like dark halir, but he looked iike of Mexican 6 A Okay.
7 descent or, gou knovw -— in other vords, he didn’t 7 Q What we've marked as Exhibit 111 is a
8  look like a white American man. 8 diagrax of the Speclal Housing Unit.
] a Okay. 8 And you say you were in which cell
e A You know vhat I'm sauing. 19 initially?
i1 Q S0 he hed & dark complexion? 11 A If this is 799 and this is the cell that
12 A Yos. 12 Twas in -- I vwas taken to the furthest part of
13 Q Okay. 13 the corridor here to where I could still see doun
14 A Darker skin. Maube that’s what I should 14 the hall. So it had to be one of these cells
15 have said. 15  here, which it had to be the corner cell to vhere
18 Q Darker skin and dark hair? 16 I could see.
17 A Yes, 17 So, evidently, it was that cell right
18 Q How tall vaes he? i8 there, whatever cell that is.
18 A About ny size. 18 & And the recreation pens are where on
28 Q Slender? 28 this diagran?
21 MR. ADAMS: For the record, how tall 21 A I'n golng to just take a rough guess
22 are you, Mr. Baker? 22 here, because these look like little dog pens here
23 THE WITNESS: I don’t know. 23 to vhere they would put people. S50 I'n going to
24 MR. ADAMS: That’s falr enough. 24 say that they're naube right there.
25 THE WITNESS: Five seven, five 25 MR. ADAMS: He's [ndicating -- I
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1 eight. 1 don’t know if wou want to do that for the record,
2 o] By Mr. Read! Was he slender? 2 ¥r. Read. But he's indicating ——
3 A Maube 178; 189, 178 pounds. About my 3 THE WITHESS: I'm indicating these
4 size. 4 little parks here that leoks like where they take
5 a Is that uhat you weigh? 5 you and they put you in to walk around in a cage.
B A Mo. I weigh about 175. B MR. READ: I was actually golng to
7 a So he vas roughly eguivalent to uou in 7 give hin a pen and -
8§ terms of size and shape? 8 Q {By Mr. Read) If I give you @ pen,
8 A Yes. 9 would you mark "R" by vhere you think those were.
19 i And when you talked in the recreation 19 "R" for recreation?
11 area on the Special Housing Unit, the 11 A Okay,
12 conversation ~- how long was the conversation? e {Uitness conplties)
13 A Well, the reason I know vhen they took 13 2] Okay. Thank gou.
14 ne out of ny cell and they put him in ny cell id Now, when you first got to the FIC, they
i wvhere I wag at ls because I left sone cigaretie 15 took you to the Special Housing Unit., And on one
16  tobacco. And -—- 16 day, they took you to the recrsation area?
17 No, no. I'm sorry. I took the 17 A That's correct.
18 clgarette tobacco, and I was trying 1o find a hi:} M And vhen you vere in the recreation
19 light. And afier I found that I couldn’t try to 18 area, they put soneone else in uour cell?
28 get any Rind of vord doun there, I kept the o] A No.
2% clgarette tobacco and - 21 *] Then could you explain exactly hov that
22 As a matier of fact, when I left, I left 22  all happened?
23  the clgarette tobacco and the papers under the 23 A When I came back from the recreation,
24 piliow. And that’s how I knew that this guy vas 24 they put ne in the cell. And over a period of
25 the same guy I talked to in the yard that -- 25 mavbe sn hour or so, I'n not really sure how long,
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1 they told me to pack my stuff up. And they took 1 Q Okay.

2 and handcuffed me, and they took ne to the end of 2 A You know. 8o I'nm saying -- you Know.

3 the cell. Right here. 3 it's like a -- you know, "How are you dolng?

4 They took my handcuffs off -~ they put 4 Where are you fron? Uhere you soing?"  You Know,
5 ne in the cell, put ny property down, opened the 5 basically something like that, you Knou,

6 thing, took my handeuffs off. The guy that took 8 Q Bhen yeu spoke to him, hovever briefly
7 my tag put it on the thing, shut the deor, and it 7 it may be, at the recreation area, do you knov

8 fell in front of ne. 8 uhich cell he was in at that time?

9 2 When, then, did you neet this individual 9 A I don't even Kknow (f he was ever in a
18 in the recreation srea? 18 cell. You know, I seen where the man was put in
11 A In the norning tine. 11 this cell.

12 o Was that the following morning? 12 a Okay.

13 A No, no. In the norning tine that they 13 A So I'n saying if he ~~ {f he vas in

14 had took me out of the cell when they took me to 14 another cell or vhatever. I know that I vas

15 recreation. 15 taking ny stuff out, they put me doun here, and
16 Q S0 he was already in the Special Housing 16 they put hin in that cell.

17 Unit and was in the recreation area? 17 G But he vas alresdy in the recreation

18 MR. ADAMS: Object to the form. 18 area vhen you got there that noraing?

19 MH. SAMPSON: Yes. I don't -1 18 A I repmerber when I looked up and I seen
280 think that nisstates the witness* testirony. 28 hin and ve were talking. I can’t say that they
21 2] {By Mr. Read) VYou sald that you were in 21 brung hin out before I was out there or if they
22 Cell 769, and they took you to the recreation area 22  brung hin out after I was out there. To be honest
23 in the norning? 23 with you, I don't —- I really can’t remenmber,
24 A Right. 24 a Okay. And that’s fime.
25 Q Vhen did you meet Mr. Trentadue, then? 25 Okay. And vwhen you had this
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1 A I seen Mr. Trentadue in the pen. that's 1 conversation with hin, he didn’t really introduce
2 where ve talked. 2 hinself or -~

3 Bhen I cane back and thew put me out of 3 A No. Nobody really ever introduces

4 the cell, they took ne down here. 4 themselves. I mean, you Know, it's liRe, You

B Q Okay. 5 know, "Heu. WUhat’s happening? ¥here are you

B A dhen they brung hin back, they put hinm 8 going?" You know. If somebody knows somebody on
7 in that cell. 7 the line, you knov. Basically penitentiary talk.
8 Q So you're saying, then, this B I mean, it vas not nothing -- uvoU Know,
8 conversation occurred -- % a lengthy thing, becavse --
19 A The same individual that I talked to out . I had the big pen in the back, as a

1t  on the yard vas the same individual that went into 11 matter of fact. T was valking back and forth.

12 that cell. 12 And it was -- watching the sun, listening to the
13 4] Okay. And you - 13 planes. And I vas walking back and forth.
14 A I believe that's what you vant. 14 And there was some pens right beside me,
15 Q It ts. And the only time —- what I'n 15 and I was talking to a couple of people, you know,
16 really truying to get at is vwhen you vere in the 16 Just saying hello. You know, when uou say, "Hey.
17 recrestion area together with him to talk. 17 What’s happering? Where are you going?" You
18 A It wasn't really talk. I'nm saylng, you 18 Knou.
18 know, like you say, “"Hey, you knou, vhat are you 19 Qa Do you remsmber how nany people vere out
28 doing?" And, wou Know, uoU say a few vords. And 28 at that time, how many innates vere in the
21 uwou know, thai’s sbout it. I nean, I didn't have 2t recreation area?
22 any lengthy conversation. 22 A They vere bringing them out and they
23 I don’t have a lengthy conversation -- 23 wvere taking them out. In other vords, what I'm
24 this is probably the nost conversation I've had In 24 saying is, you know, like they will put wou in,
25 nonths with anybody. 25 come and cuff up another one, take him out. bring
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i someone else in, put him in, wyou khow. 1 a Bid you see the officers put

2 And wou’ve got wour allotted time. They 2 Mr. Trentadue into Cell 7097

3 cone and get you and they take gou out. And vhen 3 A No, I never -~ I seen an individual In
4 they take you where wou’ve got to go, they cone 4 the cell that was the same individual I vas

§ back and they put Sonebody else in your pen vhere 5 talking to that vhen I seen the picture the FBI --
8 uyou uas at. 6 was Nr. Trentadue.

7 §o it was a constant flow of people 7 I tried to get to see if there vas sone
8 going In and out. 8 nmatches, vhich I gave Up, because there uas no ¥ay
g a How long was the allotied time 9 T could get a nule all the way down there.

¢ generally? 12 A nule is you take a sheet, you tie gour
11 A Well, usually when you're locked up like 11 sosp, and you sling [t out there and, uoy Know.

12 that, they only want to give you an hour. You 12 you try to get vhatever it is toget in. and I
13  know, you micht find wou a hack that’s, you know, 13 seen that was a vorthless cause.

14 got a little compassion to himself, I guess, and 15 and when I seen that the orderly didnt
16  nmight give you a little bit rore tine, You know, 15 went to give me a match, I laid down and I read.
16 uhatéver. you know. 18 And he vas put in that cell.

17 I nean, they forget. It's not basically 17 Q Bo you have any recollection as to what
18 right on the hour every hour. But it’s ususlly 18 time of day that vas?

18 close enough, You Knov. 18 A I yas given ny nedication right before I
28 Q Do you have any idea how nany people 2¢ went out. And I --
21  were in the Special Housing Unit at that time? 21 I'n sorry. I didn’t understand the
22 A You mean that vas on that floor? 22 dguestion there.
23 ] Yes, 23 a Do you have any idea as to what time of
24 A No, I don’t. T know that there was -- 24 day it was vhen Nr. Trentadue was placed in
25  you know, you couid hear talk all the time. So I 25 Cell 799A7

s PRGE 66 e PAGE 68
Page 66 Page &8

1 mean, there was a lot -- there vas a few people up 1 3 After he was brung out of the pen, 1

2 there besides me. 2 would reckeon, vwhenever they brung him in fron the
3 4 Did you have conversation with anyone 3 pen vhere he uas at.

4 else vhen you vere in the cell? 4 Q I mean, do you have any ldea what time
5 A Yes. I tried to get the orderly to give 5 of day you all were in this recreation -~

8 ne s natch. And, you know, it was like I might as 6 A gch, I'm sorry. I'm sorry. It was in

7 well had asked 2 hack to give me a match, And he 7 the morning. I would say around 9:88, somewhere
8 cut out. And I seen, well, you Know. this is -~ 8 around in there, you know, like in the 18:89 —

8  you know. g9 you know, before -- it was before lunch.

18 50 T sat down and I read & book. And ny ] 4] It was before lunch?

11  nmedication kicked in. And the next thing I knew, 11 A Yes.
12 it was after supper tine. 12 Q Do you remenber what day of the veek

13 Q Could you describe that orderiy? 13 this was?

14 A Ho. 14 A Ho,

15 a Uas he black or white or Hispanic? 15 @ Were you served breskfast that norning?
16 A I mean, you're asking me a question, 16 A Yes.

17 honestly, to try to ansver, and I really can’t do 17 & So it was between breakfast and lunch on
18 that. because, I nean, it’s over a period of tine. 18 the day this cccurred?

189 and I don't know. T honestly can’t say If he vas 18 A Wait a minute. Let nesee fF I
28 white or black or Mesican or whatever. 28 understand the question that you're asking me.
21 Q AfFter you were on the recreation vard, 21 You're asking nm between breskfast and lunch ve
22 you stated that they moved wou to a celi that you 22 wvas noved and he was put in that cell and I vas
23  had marked here on the dtagran down at the end of 23 taken out, put in another cell?
24 the corridor. 24 a That’s vhat I’m asking you.

25 A That’s correct. a5 A That's correct.




e PAGE 89 SHEET 18 e PAGE 71
Page 89 Page 71

1 Q So you renember breakfast, uou remember 1 A And there was a Iong fleld there, I

2  lmmch. In regard to the other things -- 2 nean, vhere you could see people on the cement.

3 A Ho, I den’t remember lunch. 3 ] How long after you woke up In the cell
4 Q On. you don’t remember? 4 that you’ve marked here at the end of the corridor
3 A Mo. T was -- you Know, the question wou 5 did you see the three or four staff nembers go

6 asked me was between breakfast and lunch, vas I & into Cell 709A?

7 taken here and did he go in there. that’s 7 A It was late. It was in the evening

8 correct. 8 hnours, the late evening hours. I would say, if
] Do I renember lunch, no. I don't 9 you vant ne to give a tine -~

19 remember lumch and E don’t remenber dimmer. 19 o Just an approximation, [f you Know.

1 The nedication that I was om, it knocked 1 A I would say probably 11:08, 12:08 -
12 me out like an elephant. And I woke up, ang it 12 tl:4¢ -- 10:98, 11:08, maube. in the evening,

13 vas already past supper. 13 nsube later, maube earlier. I'n not really sure,
14 a So you didn’t get any supper, then, and 14 because you don’t got any tine there.

15 the evening real? ) 15 And like tinme RBixe that, really -- bou
18 A I didn’t get any lumch, efther. That’s 16 look up, and it's daulight, wou Xnow, and lliKe
17  correct. 17  that there.

i8 Q flo you have any idea what time it was 19 You know uhen & certain chow line cones
18  uhen you woke Up? 18 around. But when vou sleep and you wake up, vou
2B A No. 20  know, liRe yourre disoriented. You know, when
21 I knew that it was after supper, because 21 you're in a place where you can only see like
22 they feed early up there. You know, I nean, like a2 certaln valls in front of you and you look down a
23 thev feed vou in the afterncons, you Rnow, like 23 corridor, and you don’t really know the tine.
24 real sarly. And wou Know, it was getting dark. 24 But I would sav -- T would say it vas
25 4] You said you saw three or -- 25 late, alnost the change of shifts maybe. I'n not
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i A I’1l tell you something else. I'n 1 sure about that, either. Hut I know that it was
2 s0rry. 2 late, I'll say It was late.

3 G Okay. 3 Nou. when vou say the three individuals,
4 A There vas a road fron the window that 1 4 are you talking about whenr they first vent in the
5 lcoked, a road that you could see cars going up 5 cell?

6 and down on, and some trees with like a neadov -] Q How many times did you see people go

7 there, 7 into the cell?

8 4] Now, vhich cell vas that that you could 8 A Tuice.

8 see this fron? 8 a What did you see the first tine?
12 A The cell that ¥ could see the road and 1B A I seen three peopie suited up and vent
11 everything Like that? 1t into the cell.

12 Q Yes. Are vou talking about the cell 12 ] And by "suited wp" -

13  that they moved -- 13 A Ang when I say that they went into the
14 A I could see it fron this cell here. 14 cell -- do vou want ne to answer?

15 a From 76947 15 & Oh, sure. Sure. Yes.

16 A Right. I remenmber that. 18 A When they went into the cell, they

17 Q Could you see the same thing fron the 17 opened the cell, and they was holding each other.
18 cell they moved you to next? 18 They went into the cell like that. And that’'s

18 A It doesn’t reatly ring a bell vhether it 19 when the ruckus happened. And that was iate In
260 was or not, because -- I renember seeing {1 there. 2  the evening.
21 I remember seeing it right there in that cell. I 21 Q Did they have uniforns on?
22  renmerber a road where you could see cars going up 22 A Yes.
23 and down on. And I remember there was a meadow 23 & What color were those uniforns? Do uou
26  there. 24 renember?
25 G OKay. 25 A Like a dark blue paybe, or a black. Tt
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1  was like a riot gear. I mean, you kKnow, lt’s the 1 would say it elther was the same color grays that
2 same Kind of riot gear that they use -- 2 they wear or a darker color. But it was the sane
3 But they d usually take a video camera 3 color that they had on when they went in, only

4 uhen they did 1t in Levisbury. When they vould 4 that theu had shields and stuff in front of then.
5 rush in on you, they would have a captain or s a The first time or the second tine?

8 someone there. And when they opened the door, ] A The same clothes.

7 they had a video camera videolny It as they would 7 a Same clothes?

8 doit. 8 A Only not with the riot gear.

9 And that's what I thought was weird 9 Q Did you ever see the inmate going in or
18 sbout it, too, becavse they never had an SIS cone 1@ oot of that cell at all, to Cell 788A?

11 up, they never talked to anubody, and they never 11 A I seen hin when he went in.

12 had any video there that was videoing it fron the 12 Q You saw hin vhen he went in?

13 outside. They all went in the cell. 13 A Yes, sir, I did.

14 Q Is that when you sav sonebedy’s name 14 2] And you say three or so staff nembers go
15 plates? 15 in twica?

16 A No. It was later. But it wes the same 16 A Right. Over a period of time.

17  individual that went in that cell. 17 @ Over a period of time.

b1:] & And how do wou XKnow it vas the sane H: A Right.

19 individual? 19 Q All in the sane evening?
20 A I nean, when you see the people -~ 28 A Yes, sir, I did.
21 that’s a good question. But T Just Knew that they 21 & Okay.
22 were the same pecple. 22 A Evening, now? In the early norning
23 a pid they have helmets on? 23 hours, now. It wasn’t -- this was later.
24 A They had a shield on, wou Rhow, which 24 & bid you see anyone else go Into that
25 you could see a face, but couldn’t see it as good 25 cell?
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I as -- dou Rnow. 1 A Well, gou know, like when uou hear

2 gut it was the same individual that took 2 people walk?

3 nme out of that cell and took me to another part of 3 A} Yes.

4 that section of the jall. &nd he ¥as the cone that 4 A You know, you knov when one man s

5  hed D-e and it could have been C. I'n not sure. 5 making a round. But when you hear nore than one
8 o} That was the first time they went In. 6 person, yourll look and see what’s -- you know, I
7 And - 7 mean, you’ll leok and see whet's happening. And
8 A Watt a ninute. You mean when they conme 8 that’s when I got up and I looked. And that’s

9 and took ne out? 9 when I seen three other officers go into that

1 2] No, no, no. Ue vere talking -- T asked 18 cell.

11 uou about the first time they wvent in. You said 11 Q pid vou ever hear --
12 they came in a seccnd time. 12 A Three or four. I'm not sure, YoU Know.
13 A Right. 13 I think that's vhat I sald, stated it was three or
14 Q Dig they also have the uniforms on the 14 four. I'mnot really sure.

15 second tine? 15 a I believe you stated three or four.

18 A No, they did not. 16 A Right.

17 o] What did they have on the second tine? 17 & You Just stated wou could hear people
i8 A The clothes normally that an officer i8  walking around.

18 would vear. 12 A Sure.
28 & Which would be in Oklahona —- 28 Q And did you ever hear anything else that
21 A parker -- well, you know, like you've 21 would indicate that other people had gone into
22 got two different Kinds of suits that officers 22 that cell?
23 wear in here. And they’'re grays. 23 MR. ADAMS: What time frame? I'nm
24 And they vere like dark -- I would -- 24 kind of -~
25 uou know, like -- you want me to give a color. I 25 MR. READ: 2Anytime that evening.




= PAGE 77 SHEET 28 e PREE 78
Page 77 Page 78

1 Angtime other than the tuo times that he's alreadu 1 I mean, vou Rnow, I*d sit back and I would listen,
2 talked sbout. 2 uou know, to vhat was being talked. 8o there uas
3 THE WITNESS: The only tvo tines 3 other people there.

4 that I seen then go in and go out, and then I was 4 Now, when they took me out of my cell

5 taken avway fron that area and I was taken to § and put me in another cell, ves, there vas other
6 another sectlion. & people -~ you could hear doors opening and

7 So to answer your guestion, no, I 7 closing. But it was the sans time that they

B8 never seen anvbody else go In and out. 8 wsyally come and get people to take out on

9 Q {By ¥r. Read) In relation to the time g flights.

18 that gou were taken out, you’ve stated that in the 16 o to say that these people vere taken
11 svening, the First tine people went in; it was the 11 to another cell, I can’t truthfully say they were
12 early morning, the second time when people came 12 put in another cell. I don’t really kKnow. Maube
13 in. Right? 13 they vere. nmaybe they veren’t. Because I really
14 MR. READ: Ms. Grundy had to oo to @ 14 don't Know.

15 meeting. And so he’s just coming in because there 15 I know there was a lot of conrotion on
18 needs to be a staff person in here. OKay? 16 the floor. I Know there was a lot of comnotion on
17 MR. ADAMS: Can you identify the 17 the floor all the way up for a vhile.

18  staff person? 18 { The three cells that you vere in during
19 MR. READ: Sure. 18 that day, were they all roughly the same?
2d MA. DUPONT: Yeah. I'm Larry 28 A Oh, walt a ninute. I remenber
21 Dupont, paralegal. 21 something. being as you said that.
22 MR. ADAMS: For the BOP? 22 [ Okay.
23 MR. DUPONT: Uh-huh. 23 A T remenber scme orderly or something
24 MR, READ: Here at this facility. 24  FiRke that there was talking to another person in a
25 That’s just part of the requirement. 25 cell and was saying that they was puiting
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1 a {By Mr. Read} So going back, now -- and 1 something up on the cell, now that I renenmber.

2 you salid wou didn*t hear anyone else go in or out. 2 That vwas new to me.

3 When in relation to the second tinme, 3 @ Okay. HNow, I'm not sure I understocd

4 yhich you say was early morning -— how nuch later 4 uhat you just told me.

5 were you taken out of that cell? 5 A In other words, they were securing the
[+ A It was right before -~ I would say naubs 6 cell. like they was putting conething up on the

7 tuo or three hours before daylight, because I 7 cell uhere they didn’t vant nobody to walk In, wyou
8 never went back to sleep. 8 know, like 3 crine scene cell or something like

9 Q And that would have heen before 9  that, you know, like they would do to secure a

19 breskfast the next dau? 18 cell where they didn’t want ncbody to go in.

11 A Right. I got ny breakfast the next day. 11 2] And vho vas dotng this?

i2 [¢] You got gour breakfast in the new cell? 12 A I don*t know. I mesn, I remember

13 A Which I don*t Know what that number was. 13 something to that a accord. And I just, wou

14 4] I believe uou stated you were avare of 14  knov -- I listened to --

15 other people being noved fron their cells at that 15 Q Do you remenber when that was?

16 time? i6 A It was in the morning.

17 A ¥ vas avare of people talking. I vas 17 Q Right before you got moved or -~

18 aware of people talking about, "Hey, man. Uhy 18 A After breakfast.

18 don't you get sonme & ned" -- a P.A. or vhatever up 18 & After breakfast?
2¢ there, things like that there. Nornal talk when 20 A Right.
21 uou see sonebody getiing rushed like that, They 21 MR. ADAMS: To clarify for the
22 go in and they beat vour ass, and they come out, 22 record, then -- I just don’t want to -~ is this
23 and they go on about their business. 23 when you're over in the other --

24 You know, and you -~ you know, you talk. 24 THE WIENESS: Right.

25 I nean, you know, I nean, me, I never talked. But 25 MR. SAMPSON: He didn’t see it.
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1 MR. ADAMS: You didn’t see it? It 1 A Okay. let’s say, for instance, that’s
2 vas vhen you vere over in the other pod? 2 the hallvay and this ig the cell. I nean this is
3 THE WIIKESS: Right. 3 the cell door.

4 MR. ADAMS: And you hear this? 4 Q Do you mind If I stand up and look over
5 THE WITNESS: Right. The orderly 5 your shoulder?

6 comes by and, you know, like he talks to people. B A Sure.

7 MR. ADAMS: That's vhy I vas 7 a Okay.

8 confused. So it’s when you're in the other pod, 8 A Like, say, this is the cell. Ve're

9 an orderly comes by and tells you that? Okay. 9  walking the door.

18 THE WIINESS: MNo. He didn’t come by 18 a Yes.

11 end told me. I'm saying this is vhat I heard hin 11 A Okau. No. I'msorry. No. Let ne do
I2  tell soneone else. 12 it another vay to meke it a little bit nore

13 Q {8y Mr. Read) And that was after 13 explanatory.

14 breakfast? 14 Let’s say that's the cell, 768A. And
i5 A Yes, sir. 15 when you walk in -~

16 2] The three cells that you vere in, vere 16 You Know, the question that you're

17  theu all laid out the same way, during that one 17 asking me, in each cell, sonetines the conmmode

18 day ve've been talking about? 18 would be over here, and sometimes the connode is
13 A ¥ wiil say one thing, that the cell that 19 over here.
28 I vas In here, 789 cell, I vas only there for g 28 Q PO uoU remember how 1t was 7897
21 day. 21 A To answer truthfully, no. But I Know
a2 ] Okay. 22 uhen you walk in, the bed is over here, and the
23 A And for the amount of tine that I vas 23 conmode s over here.
24 here lindicating) was not even & day. 24 In 7¢9 vhen you walked in, the commode
28 All the rest of my tine I spent over 25 would be over here, the bed vould be over there,
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1 there (indicating} until I left and I went to 1 the little window would be in the back.

2 Leavenworth. And I don’t Xnow how nuch tine that 2 So to answer wour question honestly how
3 was. 3 the cell really vas, no, I can't say the bed vas
4 2] I have one question about that. Was 4 here and the comnode was over here and the table
5 7@9A the first cell that you vere in when you got 5 and the desk vas here.

& to the FIC? & a Would you drav the cell -- which cell do
1 A Yes, sir, it vas. 7 you renember the nost that you are sure about?

8 [ Ang you only were there one day? 8 A Okay. As soon as you walk In, the -- as
9 A T wasn’t there -~ I got there in the 8 soon as you walk in the cell, uou've got the

18 afterncon, and they moved me that morning. 19 little desk there where you pull out the thing

11 a Could you describe vhat was in 789A for 11 where you can sit down.

1?2 me, please? 12 Qver here would be the commode.

13 A Describe? 13 In the back would be the shower.

14 Q Bell, I mean, hov it was laid out. 14 There would be Like the -- you Know,

15 A Okay. Can I stand up like I'm walking 15 your toilet facility.

16 In a celi? 16 And the bed vould be hooked right onto
17 ¢} Would wou like to draw it? 17 the little table there in the front.

18 MR. SAMPSON: I have a disgram that 18 And the window would be in the back.

18  you nagbe can use. 18 And the shower would be either to wour
26 THE WITNESS: MNo, no. No, no. I 28  left or your rignt.
21  could draw it perfectly fine, because one cell is 21 & If you would, Just draw that real
22 almost like another cell. 22 quickly the vay thet vou just explained it.
23 & {By Mr. Read) &nd that's part of the 23 MR. ADAMS: I think what he's
24 question. IF you wouldn’t rind drawing that, 24 saving, though, is he can’t do that. T think he's
25 please. 25 telling you everuthing is --
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1 THE WTINESS: Well, I'n trying to 1 & {By Wr. Read? You said you vers moved
2 give wou the vay the cell s hooked up. But for 2 1o this cell that you staged in —-

3 @8 -- 3 A Okay. Okay, ¥Now I understand what you
4 See, here's vhat I'm saying is like 4 nean.

5 if wou go in one cell, the bathroon could be over 5 @ -~ before breskfast.

6  here. UWherein, if you walk into another cell, the ] A Right. VYeah. Okay.

7 way that theuy've got the architect of the bhuilding 7 a After breakfast -- we’ll say fron the

B and the way that they’ve got it, vhere the 8 time you got in that cell For the rest of that

8 plunbing and everything like that there would be 9 day, did you hear anuthing eise ynusual?

1@ In another vay. I would think that that's the way 18 A When they moved me fron this cell, It
11 it was, 11 was still dark.

12 And to actually say that the connode 12 @ Ckay,

13 was over here and the chair and the bed was 13 A But It was like maube 2:08, 3:80 in the
14 straight out there, I don't know. And then again, 14 morning, navbe, somevhere around that tinme. I'm
15  the bed could have beeh right in the niddle. 15 not really sure. It vas alnost where it was dawn,
18 You know, I remenber, uou know, the 18 coning up daun. That’s when theg.ﬂuved'ne fron
17  bed being, you knoy -- 17  here to hers.

18 But to ansver wour question 18 Ckay. Now, when they came out of this
19 honestiy, how It looked in the cell now after all 18 the last time, instead of then going this wau,
280 of this tine, I can’t honestly say that. 28 theu cane this way. That’s vhy I remember the
21 & (By Mr. Read) Okat. And that-s all i  Indien. That s why I remerber the other guy that
22 right. It’s been a number of years. You're 22 cane and cuffed me up, because I seen him.
23 right. 23 Ckay. UWhen they seen me, they seen ne
24 A In that particular cell. 24 standing and looking. And there was ne name tag
25 Now, the last ceil that they put me in, 25 on ny deor. And then that's when the one guy told
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1 when you walk in, the table is right there, you i ne to cuff up and I went over there.

2 pull out the thing, the shover is in the back. 2 This is after I heard -- this vas —-

3 And that cell where I vas at the last time, the 3 there vas a -- maybe I should clarify something

4 comede was on ny left. 4 here,

5 Q You stated that you staved the rest of 5 There was a period of time after I heard
6 your time in the FIC in the cell that dou vere & =& faint noan fron this — down in this corner that
7 finally moved to -~ 7 I'mpositive had come from that cell, and then it
B A In the third cell. 8 stopped. And there vas a period of time that --
g & In the third cell. 8 when they came back around. And they looked in.
18 A And the third move where they noved ne; ] And I'm not sure if |t was one or tvo,
11 right. 11 but they went In the cell. They came back and

12 a ORay. 12 then vent in the cell.

13 A And that vas vhere You could look at the 13 They stayed in there for a pericd of

14 runway and everything like that, wherever that 14  time. The guy came out pulling off llke a PlateXx
15 wvas, vhatever side of the building that was. 15 glove that had blood on it. And thet was the sane
16 Q You could see the runway from that cell? 16 time that I heard Like sheets being ripped.

17 A Right. 17 Q ¥ow, the tine that you're talking about
1B Q The rest of that morning right after you 18  Jjust now, was that the second time or was this a
18 vere moved, did you hear angthing wnusual? 18 third tine?

2a A Unat do wou nmean? I'm not sure I 28 A No. ¥No.

21 understand the question. 21 Q Okay.

22 MR. SAMPSON: Uhich norning does he 22 A After they cane out, they left. And

23 nmove? 23 then vhen they come back down, they had seen ne.
24 MR. SCHLOSSMAM: The morming that he 24 And that’s when they took me over to another cell.
25 was noved from the cell right here - 25 & Let me ask you the question again. In
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1 the evening after wou vere nmoved fron 789 to this
2 cell --
3 A When you say the evening, it could have
4 Dbeen in the morning.
5 2] No. no, no. I°n talking about right
6 after the first time you sav people go in. You
7 said that vas in the evening.
8 A Okay, I’m sorry. I'm confused. And I
g think that vou vanted ne to give you a definite

s PAGE 81
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i the rest of the evening until you were roved to
2 the third cell somsvhere else?
3 A That s correct.
4 [ I mean that’s what you had stated
5 before, and I just vant to make sure that's -~
B A That's correct.
7 Uhen I say I didn’t -- vhen they cone
B and Found me and they seen me in the cell, then,
9 right, that’s when they took me over there. And

18 time whether it was either in the morning. In the 1¢ that was -- within a few hours, it vas daylight.
11 a.m., Or in the p.n. That’s vhy I'n getting 11 MR. READ: Can I get about
12 confused. I'n sorry. 12 three-ninute break and talk to these folks on the
13 Q Ye're truing to clarify everything ve 13 phone?

14 can. S0 that's okay. 14 MR. ADAMSY Sure.

15 A Okay. 18 MR. READ: Off the record, please.
18 a Let’s make stre we all understand 16 {OFF the record)

17  ourselves. 17 MH. READ: ¥e're back on the record.
18 You testified that you were in cell 18 Q {Bu M¥r. Read! I just wanted to clarify
19 789A; you weni to recreation? 18 a few things that we've already discussed.
2a A th-huh. 20 The first time that you sav staff
21 Q You net who you later found to be 21 renbers going into the cell in the riot gear, do
22  Mr. Trentadue? 22 you remenber how long they were in the cell?

23 A Uh-hut. 23 A This would only be -- this -~ you Know,
24 @ You were asked to get all wour properiy 24 without having any kind of time frane other than
25 out of that Cell 788 - 25 just giving wou a good guess of time, I would say
PAGE 9B PAGE 92
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b A Which I didn’t know 1t was 1 tuwenty-five to thirty ninutes.

2 Mr. Trentadue. But that's who [t vas that vas in 2 Q And you said that you heard noises

3 that cell, that they took and put in that cell. 3 during that tine?

4 Q And then you were noved, after uou got 4 A Yes. People vas being beaten.

5 your property, down to this cell? ] a Would you describe that, what you heard?

6 A Exactly right. & A You take and put four or five men ina

7 Q And wou've stated that In the evening, 7 cell, and there’s a lot of hostility going on, and

8 you saw three to four in rict gear -- 8 there’s a lot of beating going on.

9 A Go in - g From being at the anule where I was, I'n
12 o] - g0 in? 12 sure that I didn*t hear exectiy all of it. But I
11 A Right. 11 heard enotgh of it to Rnow that there vwas a
12 Q Ang then you had also testified that 12 phuslcal violent consertation (sic) going on In
13 there was a sscond time that yov saw people 90 in 13 there.

14 without riot gear? id ] Could uou describe exactly gone of the

15 A Right. 15  sounds that you heard, i{f you renmerber that.

18 Q The time you Jjust spole of, when sonmeone 16 A ¥ell, people fighting, When you're

17 was pulling a bloody glove off, was that another 17 Fighting, you tend to make noises.

18 time, which would make three times? 18 I'n sure that there was words being

18 A No. That was the -- the second time 19 changed. But to be able to quote to you the vords
28 they vent in and when they came out, that vas the 26 that I heard -- I Rnow that thers was words, I
21 time when they cone out and they was pulling sone 21 know that, you know, there was a period of iime
22 stuff off of their hands. 22 where you could hear someone pleading, uou Know,
23 Q So that was the second time? 23 to stop, Hou Xnow,

24 A Right, 24 Q So you heard sormeone saying “Stop"?

25 Q And then you haven’t heard anything else 25 A Well, I'm saying, you know -- well, you
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1 know, like pleading to -- uvou Know what I'm 1 close. Now, was it in this cell and this cell?

2 saying? Like, you know, "Hey, man, Like, enough 2 You know, vou know it was in this area. You Rnow
3 is enough.” You know what I'nm saying? 3 what I*n saying? Like that there.

[ I nean, you know, did I hear hin 4 But I'm saying what I heard came fron

5 actually -- someons say "Stop™? No. 5 this area. When you asked ne did I hear anything
8 I'nm saying you heard a lot of words. 6 uwhen they vent in. VYasg, becavse I vas close

7 And for me to say exactly the words that I heard, 7 enough to know when they left and everything got

8 to be truthful — you know, and the onky thing I 8 quieted, yow could hear someone in pain. And it

9  could sav is a lot of voices. But a pleading of 8 stopped after a while.

12 soneone, you know, like saying "Hey, man., That's 1 +] And what were they saying when they were
1t enowgh.” 11 in pain?

12 a Going to the diagran again -- and you’ve iz A They vere just Like noaning, 1ike

13 marked that you were in one of these cells vhere 13 moaning, I mean like somebody in pain, I mean like
14 the window was such that you could ilcok stralght i4 moaning. You know what I'm sauing?

15 down the hall - 15 a And you heard that down here?

18 A Dkay. 18 A Yas, I did.

17 & I moan, that is vhat vou testified to? 1?7 & bid you hit your panic button or do

18 A Right. 18 anything?

18 Q Could you approxinate the distance down 18 A ¥o. No.
2¢ that hall? 20 Q Di¢ any of the other inmates -- I rean,
21 A This would be Just an approxination 21  did you hear them uelling or naking any noise,
22 of — I would say mavbe thirty-five to forty feet. #2 other then what you heard from this cell?
23 Q And wou alsc had stated earlier that you 23 A I heard people talking about thew should
24 saw a number of people coning in and going out of 24 get the P.A. and all that there, and it vas fucked
25 the recreation area, gso there vere some other 25 up on what they did, blah, blah, blah.
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i inmates that were on the range. And then I 1 But as far as do I Know anubody that

2 think - 2 pushed their panic button or was trying 1o request
3 A No. 3 for somebody to get help, I don’t Know if they did
4 MR. SAMPSON: I'm going to obiect to 4 or not.

5 that. 5 Hecause I mean, it's not like I stood up
8 THE WIINESS: HNo. That’s not vhat 6 there and staued and waiched an empty corridor. I
7 I -- 1 says that they would take people in and out 7 only looked when I heard nolses atd I seen people
8 periodically vhen their tine is up. 8 coming in and out or around the corner or

g 4] {Hy Mr. Read) Well, then uou also 9 whatever. I would look, You Know.

18 testified, I think, that wou heerd other hoise on 12 a Do vou repember how tall, by chance, the
11 the range, that there were other inmates on the $1  staff nembers were that went in in the riot gear?
12 range. 12 A Do you vant ne to guess?

13 A That’s correct. 13 2 Yes. Your best estinate.

14 ] So you had heard other inmates here. 14 A I would say maybe sore of the average
15 During the time that yoU were hearing 15 individuvals or people that I seen vere at the

16 this noise and yvou vere all the way at the end of 18 height of maybe this man, this nan. and this nan.
17 the hall, did you hear reaction from these other 17 ] Which

18  inmates in their cells? 18 A -- would be -~ and it could have been
18 A Well, the vay that you hear, it could 13 some about gour height.

2¢ come from this cell, it could come from that cell. 20 I mean, you know, you're asking me a

21  And vhen you hear loud nolses, it could come fron 21 question which over a period of time., uou know, I
22 over in one of these cells. You know, you can 22 don’t renenber.

23 hear ialking all the vay through the thing, wyou 23 But I’nm saving, to give you

24  Know. 24 approximately size, would be between not so nuch
25 Hut, ves, there was talking, and it was £5 a8 you as these three individuals here.




— PAGE 97 SHEET 25 poee PAGE 59
Page 97 Page 93

1 a Well, so we’re saving sorevhere hetween 1 nmall.

2 nmagbe flve eight and six Foot? 2 I've never had any nonies sent 1o nme,

3 A No. I would say a little bit taller 3 other than the legal work that I would do for

4 magbe., I dom’t Rnow. 4 individuals here that vwould, you know, 1like send
5 Are you taller than five eight? S pe money for like cigarettes and coffee. That was
& MR. ADAMS: I think se. Not nmuch, & my littie hustle. Besides that. no.

7 though. 7 I've never had a visit, I°ve never nade
g THE WEINESS: I'nm saving, you 8 a phone cail, anything like that.

9 knou -- because If I'n sauing five eight, that 9 a €o I think that's a no. that you haven’t
i@  would be ne. And I think each and every one of 18 hat any contact with Jesse Trentadue?

11 these gentlemen is taller than ne. 11 A Or anyone else, other than FBI agents
12 [ {By Mr. Read) So they vere taller than 12 and lav enforcement officials.

13 five elght but not as tall as, say, six two? 13 & Aud then this letter that came in here
14 A Six two -- I don't -~ you Know, f uou 14 that ve marked as Exhibit 114?

15 told me a man was walking down and he vas six two, 15 A Bell, I'm saying legal mail. Uhen I

16 then I would have to take vour vword that he vas 16 satd legal nall, I'n sauing legal mall in the

17 six two. 17 sense that legal mall from attorneys that would
18 A] Gitay. 18 either correspond with me oh cages that they

18 A Ckay? I mean, I'm -- respectfully 19  were -- I vas dealing with or legal mail of a
26 answering a qusstion that T can do truthfully, 28 letter like this, from an office in Cklahoma City
21 that I'n saying within the size of these three 21 of an attorney.
22  individuals here. 22 Q In the fifteen or twenty ninwtes that
23 ] At least Scott faired bstter on this 23 you talked with Mr. Adams and Mr. Sampson, what
24 descripticn than vesterday. 24 kind of conversation did You have?
25 Just to clarify -- I have a couple nore 25 A Okay. Mr. Adans and Mr. Sanpson.
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1 dquestions -- one, have you had any conversations 1 a Those two gentlemen. You talked with

2 with Jesse Trentadue at all? 2 then sbout fifteen ninutes bafore -- or tyenty

3 A I had a conversation with a nan that 3 ninutes before ve started the deposttion.

4 mnatches the description of Mr. frentadue in the 4 A Okay, This Is what we stated,

5 pen where ve talked ahd just Kicked [t, other than 5 They come in and they wanted to spesk

& “ihere are you from? Uhere are you golng?" Bleh, 6 with me, Just like all the other pecple wanted to
7 blah, blah. 7 spesk with me.

8 Q Let me clarify. Jesse Irentadue -- 8 And I explained to them what T put down
8 MR. ADAMS: I think gou nean Kenny g in my words and vhat I kneuw, and I gave it to

1#  Trentadue. He’s talking about .Jesse. 16  thenm, which also I spoke that what I was about to
11 | {8y Mr. Read} Jesse Trentadue is his i1 sav, I felt that what I'm already sayling nov, that
12 brother. 12 ny kife -- I feel that my life is put in Jeopardy
13 A Oh, I’'n sorry. 13 by nme saying vhat I'm saying.

14 Q That*s ckay. 14 And the reason that I say that is

15 Jesse Trentadue 1s Ken Trentadue’s 15 because no one i$ exempt in here in this prison,
18 brother. 16 or any other prison for that matter, io vhere If
17 A Okay. Have I ever heard -- I've never 17 something vants to be done to vou, it can be done.
18 heard this man*s voice in ny life. 18 It don't have to be done by a BOP

19 & Okay. That's ~-- just clarifying. 18 officer. It could be done with a BOP officer

20 And you've never had any correspondence? 28 giving someone seven grams of heroin, to a gang
21 A Yell, a lot of my -- well, I don’t 21 nember, and saying "fake care of this.” That’s
22 like - 22 been done.

23 Number one, I°ve been in the systen for 23 To give you an exanple, there was an

24 eight years. I've never wrote a letter out., I've 24 inmate, an Indian, was on the vard here that
25 never had a letter come in to me other than legal 25 struck an officer that had a confrontation with
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1 hin. He was taken over to the SHY and put ina 1 every place.

2 cell vith an individual that doesn't like Indians. 2 What T vas trying to do vas get out of
3 And thev knew that as soon as they put 3 the BOP.

4 hin in there, that he vas going to either get beat 4 4 Bo you feel --

5 to death or he was going to beat the other guy to 5 A Here’s the only place that I would feel
& death. They put him in there on purpose, Just out 6§ safe right to this day is that they put ne in ADX
7 of retaliation from what he did to that guard. 7 under a camera that’s twenty-four hours, and that
8 To yive uou another scenario of how 8 there, I would feel that I'n under a camera, and
9 things happen, me and this person night not like 9 they can waich ne, whatever they want to do.

18 the vay that we look, or I might have sald 19 It’s not going to matter if they take me
11 something to him that he felt that I disrespected 11 out of here now and put me {n the SHU, because

12  hin in a kind of a way. And after days and daus 12 they're three deep in there. You know, they’re

13  and days building up over this here and you become 13  geing to do what they want to do. They could put
14 like -~ it’s Like a hate Factor in here. wou might 14 gou anyvhere they want to put you. You Know, they
15  not like nme. 15 could put me -- _
18 Well, there ain’t nothing that you can 16 Really, wou know, I'm to a point —- uou
17  do to me. But you night go to your next friend; £7  know, I'm really to a point now vhere I don't

18 and eventually, he’s going to Find something to 18 really care, you Know. IF it comes quick, fine,
18 cover you on whatever you vanted hin to do against 19  you khow, because it doesn’t really matter {o ne
28 nme. 29 anynore.
21 I mean, the scenarfo can go on and on. 21 You know, when you get to a point to
22 I mean, it’s -~ you Know, you're not exenpt. 22 where a nan ig goinyg to take a life, he's
23 The only way I would feel safe right 23 sulcidal, homicidal, whatever, and it°g got to &
24 now, st this moment, to be honest with you -- 24 point to where he just gives up and he don't
25 I*ve held this information for three 25 really care anumore, it doesn’t really matter.
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1 years. The only reason I've held it is because I 1 You know, I just hope if they do It,

2 knew when I first talked to that FBI agent that 2 that they do it the first time and, you Know, it’s
3 something was wrong. And I knew that they vas 3  over with.

4  trying to pin the murder on me. Okay? q But ves, this vas -- to get back 1o your
5 But at the same tine, they vere 5 conversation as I run random, the things that we
8 Investigating me on serial Killings, on the I-78 6 talked about was about nmy safety after I had to

7 murders. This is well documented anuvhere in the 7 say what I vanted to say.

8 BOP where these people have seen me. It went on 8 Bo you vant the answer from what I

9  for two years or nore. And they actually had my 9 heard, or is that all that you want to do?

1% car at two killings that actually took place. But 18 o} Well, I mean, I can tell you that ve're
11 why they gave it up, who knows why they gave It i1 concerned -

12 up. 12 ¥R. SAMPSOM: Mr. Read is the man ve
18 But at the same tine, I was trying to 13 talked to about your safety.

14 find ways to get out of this BOP. I was 1o the 14 Q {By Mr. Read) THat’s what I was going
15 point to where I hed thirteen other states coping 15 to say, actually. I Just wanted to say {f uou

16 to me. you know, that was vanting me for 16 have any questions regarding wour safety, ve can
17 robberies, assaults, you name it. 17 take the sppropriate neasures that

18 I mean, I was on a conplete rage. I 1B A Well, you knouw, like -- you know, it’s
18 went off on the edge. I did everuthing in my 18 iike -- it wvould be like a double prong right now,
28 power, and I couldn*t stop. Ukay? 280 becavse Like by ne coming in here and sauing what
21 And I remembered places vhere 1°d been, 21 I'm saying and then be chastised by being thrown
22 things that I did. I vent to the S§IS, I said, 22 in the hole with three or four other psople.

23 "Call this." They gave ne a map. "I did dirt 23  because I'm on psych cell status. I don't get

24 here. I did dirt there. % did dirt there. I did 24 aleng. I get very parancid around people.
25 dirt there." They called, and they confirmed it 25 And I'm sure any officer — Officer FoX.
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1 several officers in here -- I stay in ng house. 1 right. This is supposed to be testinony for a

2 They lock my deor when I come from chow If I don’t 2 lawsuit. Mnd T vas Kind of hoping naybe e could
3 want to go out anumore. 3 set back on that track.

4 I used to be on a two-hour watch hera 4 MR. READ: Yes. And that vas ail --
5 where every tuwo hours, uou have to check in, wou 5 we just needed to get that resolved.

B know, which over a period of five years, vou have -] I don’t have any further questions.
7 1o get up every two hours or be disciplined 7 NR. BARON: I have about tuo

8 because -- sone of them don°t discipline you. But 8 auestions -- or two areas of questions.

9 Juckily, I got off of that. 9 CROSS EXAMINAT ION

16 But no, 1t deesn’t matter sow. I mean, 18 BY MR. BARON:

11 you know, but to put me in the SHY or angwhere 11 @ You told us about a persen naned Del
12 else like that there, it’s not going to solve the 12 Raney.

13 problem. So I would rather be right vhere I'n at 13 A Right.

14 until vhatever. T said what I said. I got it off 14 a How do you spell his last hame?

15 my chest. And let be where let be. 15 A I dontt have any idea.

18 Q ¥r. Baker. 16 Q Do you know where he is now?

17 A Right. I understand. 17 A Ko, T don't.

18 a Let ne tell vou cne thing. 18 & Where was he when you had con -~

19 A Okay. 19 A At Loavenworth.
28 Q Okay. Mr. Dupont is part of the legal 28 Q At Leavenworth?
21 staff here. Hs. Grundy, who was in earlier. ts 21 A Yes, sir.
22 part of the legal staff. 22 a And about what year vas that?
23 A I understand. 23 A I'm going to say *96, at the sane tine,
24 Q They know exactly how to get in touch 24 because this vas right around a period of days
25 with me. They also are very aware of vhatever 25 after this individual come and seen nme.
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1 procedures. If you have any concern in the 1 Nou, let ne clarify something, too.

2 future, if you would Just please contact then, 2 There vas another Individual -- there was two

3  they get shold of me, or vwhatever, ve vill take 3 individvals that when T came up had seen re leave
4 vhatever measwures to Keep your safety. 4 with an FBI agent. And they sald, “Monk. vhat's
5 And I understand exactly what you’re 5 happening with this?"

8 talking about, that you don’t want to g0 into the 6 I says, "Man, you're not golng to

7 Special Housing Unit now while your safety is 7 believe this.”

8 being investigated. That is standard procedure. 8 Ckay. And we got to talking.

8 I do understand that. And we will not nake any g Q Time out for Just one second.

i referral at this point. b1 A Okay. I was trying to get to -
i1 A Okay. I said vwhat I said. il a I know. and I don’t nean to interrupt
12 o] Okay. But I'n saying if you have sone 12 wou, but I'm trying to put a date on when that
13 concerns in the future, if you would contact then 18 heppened. BAnd I think I c¢an help you if wou'll
14 or -- and they’il get shold of me. And we’ll take 14  bear with ne -—-

15 vhatever measures are necessary. 15 A It was the same date that the FBI

18 MR. BARON: UWell, I'm hoping -- 18 officer come and seen me that it escalated from
17 MR. SAMPSON: Mr. Baker, let me say 17 there. Uithin the next four or five days,
18 sonmething, toco. You can contact Scott or me, and 18 everuthing vwas supposed to have been put together.
18 we will contact Mr. Read, too. 9 MR. SAMPSON: January 10, 97, Is
28 MR. HREAD: That’s true. 28 wvhen your 3@2 vas conpleted by -- or the
21 MR. SAMPSON: Did you went to say 21 investigation on 1-18-87, FBI, Leavenworth,
22 sonething, Bob? 72 Kansas.
23 MR. BAROM: Yes. But I won't. 23 Does that help?
24 MR. SAMPSOM: What happened? 24 THE WITNESS: Yeah. And who vas
25 MR. BARON: No. that’s guite all 25 that?
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1 MR. SAMPSON: Tt vas an agenht naned 1 nan named Trentadus.

2 Frederick Hilinan. 2 Q Now, yourve teld us about all the

3 4] {By Mr. Baron) Does that sound about 3 different tines that wou’ve been intervieved by

4 right, January of '87, vou vere in Leavenworth and 4 the FBI and the other agencles; is that correct?

5 that’s the first time the FBI agent cane to see 5 A That's correct.

6 uou? 6 a But at no tine have you told anyone what

7 MR. SAMPSON: Feel free if you vant 7 you've told us hers today?

8 to read that. 8 A That’s correct.

9 THE WITNESS: I don't kmow if that 8 Q Now, you gave two written deciments --
18 was the sane report. But yesh. Basically, veah, 1# and those are there. Cne Is on yellow paper and
11 that sounds about right. 11 one ts on white paper. And you urote both of
12 a {By Mr. Barcn) So it’s about January of 12 these last night; is that correct?

13 *47, the FBI atent comgs to see you? 13 A That’s correct.

14 A Right. 14 Q Now, would you ook at the one that’s on
15 ] That’s the first tine anybody cones to 15 white paper. And that’s marked Exhibit 113. And
16 talk to you about Trentadue? 16 that's three pages long; is that right?

17 A That *s correct. 17 A Yes, that's correct.

18 Q And that's vhen you talked to Del Raney 18 a Would wou look on the second page, Iten

1% and the other person that wou vere staring to tell 19 HNo. 4. Would gou read that parasgraph out loud for

26 ne sbout before I interrupted you? 20 us, please?

21 A Right. That’s correct. 21 A “The tining is very vrong. S. Lee,

22 2] Do you remember the nane of the other 22 roumd officer, vas night shift, 12:28 nidnight {o

23 person that talked to wou? 23 8:29 a.m. Trentedve vas rushed and beat on or

24 A No, T don’t. 24 before the third shift left and had already died

25 Q Now, is it your testimony that up to 25 hours before. The staged suicide vas done prior
- PAGE 118 e PAGE 112
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1 that time, up unttl the FBI agent cante 1o see you 1 1o the shift change."

2 in Japuary of *987, you had not read the article in 2 That was my oun thoughts of what I
3 GG? Is that correct? 3 thought happened.

4 A What s 687 [ mean -- 4 a Row, I*m not sure that I follow you as
5 Q Gl is a nagazine, 5  to what you mean by the third shift. &and that’s
-] A Okay. 8 what I vant to ask first.

1 a You had not seen the magazine article 7 A Ckay.

8 about Trentaduve; is that correct? 8 i What time ts the third shift?

8 A Yes, that’'s correct. 9 A The first shift is from nidnight until
18 ¢ You had not seen anything on TV about 19 8:09. The second shift is from nidnight to 8:88
11 Trentadve; is that corpect? 11 to -- B:90 to 4:88. The third shift -- well, I'n
34 A A Lot of times, I vas locked up -- 12 sorry.

13 that's correct -- vhere there was no IV. That’s 13 ] Bt -

14 correct. 14 A No, no. Neo, no. I'nsorry. Hold on.
15 Q But you never did see anything? 15 2 Okay.

16 A No. 16 A The First shift is fron 1:99 to B:08.
17 & and you pever did hear any talk anong 17 The second is from 8:09 to 4:98. The third shift
18 the inmates about Trentadue up to that time? 18 is from 4:08 to 12:949.

18 A Yes, I've heard talk among inmates about 18 Q Is that p.n.?

20 what happened to & man hared Trentadue. 28 A On third shift?

21 a Now, did wou hear that talk before 2i Q Yes.

#2  Janvarg of ‘977 22 A From p.n. -- 4:80 p.n. unti} 12:90 p.n.
23 A this was after I was intervieved. 23 & 12:08 nidnight?

24 a It was after January of *877 24 A 12:8¢ nidnight.

25 a That’s correct, because I never Knew a 25 o] So the first shift, then, would have 10
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1 Dbe from pidnight to B:@0 a.n.? b3 MR. ADAMS: He can do whatever --

2 A That's correct. 2 Make whatever record you need to

3 2] The second shift would be fron B:49 a.n. 3 nake, Chuck.

4 to 4:98 p.n.? 4 MR. SAMPSCN: Well, I think wou're
5 A That's correct. 5 nisstating the witness’ testimony, Bob. He just
& Q And the third shift would be fron 6 testifted that -- well, I object to the form,

7  4:08 p.n. to nidnight? 7 nisstating the witness’ testinony.

8 A That*s correct. 8 MR. BARON: All right. That's fine.
8 4] So vhat you’re sauing is that Irentadue g Q (By Mr. Baron) HNow, I don't want to

12 wvas beat on and all of this stuff happened, 18 npisstate vhat you-ve testified to. So let’s go
11 according to your memory and testimonu, during the 1t fron this paper that yourve written.

12 shift which yourve just called the third shift, 12 A Okay. Can ¥ -- I don't have a clock.

13 which would be the 4:02 p.n. to nidnight shift? 13 Q Right. I tmderstiand.

14 A Okay. Let ne -- 14 A Okay? So I'm golng by Just the

15 a Is that what wou're telling us? 15 different faces that I see that goes around.

16 A This s vhat I'm saying. When I says 16 So when I say the third shift, I'n

17 this here, when I says all this here happened 17 saging 1t was late, early morning. %hen I'n

18 here, I'm saying that this man, I felt in ny nind, 18 saying that it was done and they come and got me,
19 wvas deceased and this vas staged at this tinme. 19 I'm saving then it was on the first shift, early
26 Okay. I°n not saving that it actually 20 nrorning.
21 stopped. I'm saving that there night have been 21 The tine frame, actually, I can only say
22 the time vhere the shift changed and they happened 22 it was the third and the first shift that
23 1o look and they seen this man hanging, and then 23 everything took place.
24 that’s vhen they went and saus, "Heu. TIhis nan 24 Q Well, on this paper, vou say: “The
25 has cemnitted svicide.” ?5 siaged suicide vas done prior to the shift
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1 8o I'n saging it’s betueen the third and 1 change.”

2 the first shift. 2 Did you mean that?

3 Q So yourre saying this happened on the 3 A Yes, I neamt that.

4 third shift; in other words, between 4:¢8 p.n. and i 2] I understand you don’t have a wristvatch
5 nidnight? 5 when you’re in the SHU.

B A Right. 5 A Right.

7 I So in your best opinion, this all 7 { And yoy don’t have & clock on the wall
B8 happened and he was, by your tesiimony, hung up 8 of gour cell.

8 before the shift change that cccurs at midnight? 9 A I'n sating when they went in and when
18 Mi. SAMPSON: I'm 18 they came back -~

11 MR. BARON: .ust a minute, Chuck. 11 a Let me finish. Let me finish my

12 KR. ADAMS: He can neke his 12 gquestion.

13 oblestion. 13 MR. SAMPSON: Let the witness

14 MR. SAMPSON: Bob, Just let me nake 14 finish, please.

15 an oblection. You were done, weren’t uou? 15 MR. BARON: I haven't finished the
16 UWeren’t you done with your question? 16 question.

17 MR. BARON: No. He was giving an 17 MR. ADAMS: Uell, becauss you're not
18 ansver. 18 letting hin finish his answers. And youre trying
18 MR. SAMPSON: Well. I was going to 19 to nisrepresent what he says.
20 ohlect. ] THE WIEKESS: No, no. I'msorry. I
21 MR. BARON: You're cbjecting tomy 21  interrupted hin.
22 question? 22 MR. BARON: Let's not fight sbout
23 MR. SAMPSON: Yes. 23 this. Ue’ve been at this tco long.
24 MR. BARON: ORKay. Don’t nake a 24 Mit. ADAMS: Well, be Fair asbout it,
25 suggestive objection. 25 then, Bob. The guy is trying to be honest and
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1 irging to ahswer vour questions. 1 floor. Uhether they was on the third shift or on
2 MR. BARON: Uell, let me ask them, 2 the first shift, I don°t have any idea of Knovwing.
3 then, Scott. 3 So vhat I'm saying is that when I made a
4 ' MR. ADAMS: Then ask them. 4 statement here that I feel that they staged the

5 MR. BARON: Well, thank wou. 5 suicide, in my nind, I'n feeling that it was

8 MR. ADAMS: You're welcome. 8 before the shift changed because theu vanted the
7 Q {By Mr. Baron! Do you have a uristwatch 7 nan on the next shift to see the man hanging to

8 when vou're In SHU? 8 confirm that the men actually hung hinself. I'n
] A I’ve never ouned § uristVatch in the 8 saving that was vhat I'nm thinking.

19 penitentiary. 18 Now, I*m not sauing that was hecessarily
11 jA] and you don’t have a clock in the 11 true, That’s an incorrect statenent on g part,
12 penitentiary on the wall, elther, do vou? 12 because I don’t really Know if the shift chenged
13 A Not where you're at, no. 13 or not.

14 o] S50 the way you tell time -- tell me if 14 Q Well, who's §. Lee?

15 I'nright or yrong. The way you can at least get 15 A §. Lee is a nan that -- this paper that
168 an idea as to time is shift change? 16 1 'had e

17 A That’s exactly right. 17 MR. SAMPSOMN: Uhich paper are you
8 44 And so you know that -- vhen you see 18 referring to?

19 different faces, you know there*s been a shift 19 MR. BARON: The paper that he wrote,
20 change? 20 Exhibit 112,
21 A Right. 21 THE WITMESS: No, no. No, no. It’s
22 1 would Like to clarify that Just a 22 another paper that the other attorney give ne in
23 little bit more. 23 Oklshoma City.
24 @ Please do. 24 ] {By Mr. Baronm) Uhat other attorney is
25 A There vas a lot of people on that floor 25 that?
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1 at that night. S0 that s going to make your tinme i A This attorney right here, the paper that
2 frane of trying to say the third or first shift — 2 this came in.

3 because you're going to have people from SIS come 3 And I°1l show you houw T came to that

4 up. Yourre not going to know (F they vas part of 4 logic.

5 the shift change. You're don°t Know if they vas 5 [ Hughes, Artus & Goodwin?

& on the last shift change. So there’s different -] A Ro, no. It's in this jacket. One of

7 faces there. So that -- ? these Jackets of paper that this nan gave ne, it’s
8 In other vords, this here vhich is 8 on this desk here.

8 stated to -~ I’Ll say that this was an inaccurate 8 MR. READ: Uhat vas in that?
18 statenent on my part because I could not really 18 THE WITNESS: That’s what I'm trying
11 say that that vas the third shift or the first 11  to show you.

12  shift, because there was a lot of faces that night 12 MR. READ: That's vhat you're

13 on the floor. 13 looking For?

14 80 - 14 THE WITNESS: Right.

15 Q You do renember -- 15 @ {By Mr. Barom)} DBid wov give that to

18 A -- to angwer it honestly -- 16 Mr. Adams and Mr. Sampson this rorning?

17 & You do renenber SIS coming up and 17 A There’s a paper right here. Here it is
18 investigating? 18 right here, isn't it?

19 A No. No, I don't. I sald SIS like 19 MR. SAMPSON: Oh, there it is. Is
28 people just coming up -~ 28 that tt?
21 I'm sure there was a part of SIS 21 THE WITNESS: No.
22 probably come up. Maybe they did. Maube they 22 there’s a paper that has a list fron
23 didn°t. I don’t Know. You kKnow. 23 this man's office. It's on this table.

24 I guess the point that -- what I was 24 I’L1 show you how I come 1O the

25 trying to say is there was other officers on the 25 logic of what uyou just asked nme.
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1 MR. SAMPSON: Can we take a break? 1 it?

2 Freddy has to change paper. 2 MR. ADANS: No.

3 MR. BARON: Okay. 3 THE WITNESS: Swre.

4 {Off the record: 4 (M, Baron reviews document)

5 THE WITKESS: Ever vhat he's Just 5 a {By ¥r. Baron} Okeay.

8 asking. & A Now, I thipk I can explain the legic

7 2] {By Mr. Baron! Mr. Baker, bear with ne 7 behind the reason that you’re asking ne about this
8 a second. I have to do this a certain way. OKay? g8 Ho. 4.

8 A Dkay. 9 & Yes. Please do.

10 MR. BARCN: Fred, let’s have an 19 A Can I start over again?

11 exhibit marker, please. And that will be 11 ] sure.

12 Exhibit 115. 12 A Last night when I was looking at this
13 {Deposition Exhibit No. 115 marked 13 letter —-

14 for identification and natde part of 14 [+] And we have to refer to the letier as
15 _ ‘the record) _ o 15 Exhibit No, 115.

16 @ By ¥r. Baron) Now, bear with me for a 16 A Exhibit Ko. 115.

17  second, Mr. Baker, okay, becsuse I have to go 17 There’s ~- on Page 1 and 2 is a list of
18 through this a certain way. 18 the rounds and different things that

18 A ALL right. 13 susposably (sic) happened at a time frame when
20 a The court reporter has just nmarked 26 Mr. Trentadue vas Killed.
2t Exhibit 115, And this is a piece of paper that 21 By ne looking on hers last night, I vas
22 Mr. Sampson Jjust took out of -- strike that -- 22 trying to cipher in ny nind a tine frame of vhen I
23 Mr. Adams just took out of his briefcase; fs that 23 actually testified to of it being the third shift
24 right? 24 or the first shift.
25 A Right. 25 Now, my writing again -- let ne reread
PAGE 122 . PAGE 124
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1 4] That's the paper that came in the 1 it agatin.

2 envelope that is marked as Exhibit 1l4; is that 2 Okay. I saus here: “The tining is very
3 correct? 3 urong. S, Lee" -~

4 A That's correct. [ Can I see this Just a second?

5 a8 And did you glve this paver to 5 It says here on this paper, on

§ Mr. Sampson atnd Mr. Adams vhile they were visiting & Exhibit 115, “S. Lee, 8-21, 2305,“ which neans

7 with you before the deposition began today? 7 3:85 in the merning.

B A It vas all looked at and given back to 8 Okay. Now, I stated here: “The tining
8 nme. And sonehow or another, ¥ guess that they —- 9 Is very wrong.”
16 MR. ADAMS: Well, remember, uou had 12 $. Lee, which they say he was a round
11 this order. 11 officer or an officer -- emergency -- officer — T
12 I’1L Just explain it. He had the i2  said round officer -- was not --
13 order like this. 13 Okay., “The tining was very wrong.
14 Rermember we tried to give you this, 14  §. Lee, round officer, was night shift betveen
15 and you said, "No. I donr’t need thai" and gave it 15 12:0@ nidnight to 8:€0 a.n.”

16  back -- 18 And tf you look on here, he had to come
17 THE WITHESS: Right. And this vas 17 on at 12:49 in the evening and work wntil 8:09.
1B all in the same envelops. i8  Why vould he be there at 3:05 in the norning?

19 MR. ADAMS: I threv it back in the 19 That’s -~ I come {o that logic.
20 briefease, and I Just found 1t. 28 “Irentadue was rushed and best on or
21 THE WITNESS: Right. 2% Dbefore the third shift.” Let me read it how I
22 MR. ADAMS: There’s not anuthing 22 sald it. “Was rushed and beat on before the third
23 secret to it, Bob. It’s not any big deal. You're 23 shift left.”
24 nore than velcome to -- 24 Okay. I'm saying that this happened,
25 MR. BARON: Do you mind if I look at 25 the consertation (si¢), everything started, I'n
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1 sayipg in ny nind, sround the third shift. And I 1 That's not to say that that's a true document

2 believe that he vas already dead and the other 2 itself, either.

3 people came in prior to the shift change. 3 Okay. I'm sorry.

4 Now, that’s an inaccurate statement, the 4 MA. SAMPSON: I have a lot to say

S last sentence, because I'm not sure the time or 5 about 115.

¢ vhatever. What I vas truing to do is look at this g Q {By Mr. Nance) When wou went to

7 tine here at @385, and I tried to estinate a tine 7 Oklahoma City, the FIC, the Federal Transfer

B of when it was either the third shift or the 8 Center, and you were taken to the seventh floor,
9 second shift -- or the first shift. 9 you had come from Lewisburg: right?

if So I messed up. 1 A No. I came from -- which -~ the first
1 8 Uould it be fair for ne 1o say that you 11 tine?

12 don’t know personally vho 8. Les is? 12 g The first tine.

13 A No, I don*t knovw who S. Lee is at all. 13 A From Levisburyg; that's correct.

14 & You’ve never seen hin or talked to hin 14 a then you fiew in from Lewisburg, You

15 in your life? _ 15  were taken up to the SHU, or the seventh floor --
16 A No. I'mgoing by the tire on the shift 6 A Risht.

17  that saus that he vas on that floor at 3:95 in the 17 a8 -- fron the plane?

18  morning. And I'n saying that Mr. Trentadue had 18 A High maximun cell, ves.

18 already gave his last nmorent hours before that, 19 Q And wou were taken to vhat's been
26 and I felt that he was already dead, because the 28 identifted as Cell 789,
21 offfcers already went in and went out. 21 A That*s correct.
22 Q So the only tire in your -- 22 a How hany hours or how long were You In
23 A ind then I was taken out and put in 23 that cell before they moved you doun the hall?
24 another cell. 24 A Well, they took ne in there In the

25 a So the only time in your life you’ve 25 evening. I spent the niuht in the cell. The next
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i ever seen or heard the nane S, Lee is in 1 morning, I vent to rec. I canme back from rec, and
2 Exhibit 1157 2 I was moved between the breakfast and the lunch,

3 A That's exactly right. 3 which I testified earlter that I don’t remenber

q MR. BARON: Thank wou. I have no 4 eating Iunch or supper in the other cell that they
5 further questions. 5 nmoved ne to.

8 THE WITNESS: How, it’s not just so 8 @ So you stayed there just in that cell

7 rmuch as the name S$. Lee as it Is the time of the 7 one night?

8 shift change -- I mean as the time of the shift. B A That's exactly right.

9 MR. BARON: You’re next, Barry. g Q Then wou went 10 the rec area the next
19 MH. NANCE: Okay. 18 nmorning?

11 CROSS EXAMINATION 11 A Right.

12 BY MR. NANCE: iz 4] After breakfast?

13 Q Hopefully, I*Ll just have a few. I Know 13 A Right. Because the plane got in in the
14 we've gone longer than vhat we sald Just about 14 afternoon, vou Knouw. So I spent the night in that
15 thirty-five ninutes ago. 15 cell.

18 I wanted to go back through, because I 18 Q That's when you talked to someone that
17 know wevve shuffled atround a little bit. I Just 17 you think may have been Xemneth Trentadue?

18 want to go back through the timing just real 18 A The oniy reascn that I say that nay have
18 quickly. 18  been at that time -- becavse I never Knew

2e A Okay. Can I ask you a question first, 26 Mr. Trentadue -- when I was shoun a picture that
21 please? 21  was Mr. Trentague, that was the same individual
22 ] Go ahead. 22 that I spoke with that vent into 7@9.

23 A Ckay. Uhat I'nm sayling is that's not to 23 Q So then you moved doun to the cell down
24 say that Exhibit 115 is the exact time that 24 the hall from thet cell --

25  everything teook place on the seventh floor. 25 A That’s right.
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1 Q - from 7897 1 that, gou know, T was given an order to be -~ I'n
2 stayed there that night? 2 sorry.

3 A Partially, because I was noved before 3 T was supposed 1o come in here under a
4 the morning, before it got daylight. 4 court order to say actually vhat it was that I

5 A You were poved prior to breakfast or 5 seen. And I figured this is the best time at all
8 after breakfast vas served? 6 toget it all out.

7 A Prior to breakfast. 7 And I sat down last night -- I've been
8 ] And then you moved to the other pod, the 8 up since 5:08 vesterday morning. And I sat up akl
g third cell you were in in ORlahoma City on that 8 night trying to ptece it together to the best of
1@ trip? 18 my knowledse over a period of so -~ three or four
11 A If that’s where they sald they noved ne. 11  years and the nedications I’ve beeh oh, to try to
12  But ¥ don’t know -- 12 put it as best as I possibly can recall it.

i3 Q You noved o a third cell? 13 a You may have been asked this question
i4 A Right. I moved to a third cell. 14 before, so I apolegize, Did vou ever write down
15 Q .  Did you stay in that cell until you vere 15 similar to what you did last night for any agent
16 shipped out to Leavenuorth? 16 of the Federal Bureau of Investigation?

17 A Exactly right. 17 A No. sir, I did not. This is the first
18 & When you were talking to the gentlenan 18 ting -~

18  in the yard outside on that norning, did he 19 & Uere vou ever called before any grand
27 talk -- what was your conversation, everuthing you 28 jury in the Hestern District of Oklzhoma?
21 can recall about your conversation? 21 A No, sir, I was not.
22 A Yell, when you say a conversation, If 22 2 Were you ever questicned by any FBI
23 you want to call it a conversation., “Heu, where 23 agent or governmental agent about vho you sav,
24 are you fron? Here are you goinyg?” 24 whatever tinme it vas, go into Mr. Irentadue’s
25 You know, I can’t remenber word for word 25  cell?
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1 what I said to hin and vhat he said to me. Only 1 A If I was, I don’t remenber.

2 thing that I can really pick up in ny nind is that 2 [ Is it your position that you did not

3 he vas from California, and I used to irain horses 3 disclese any of the information that you've

4 in Los Alanitos, California. Okay. So that's 4 ariiculated today because of a fear for gour own
5  what stuck. § safetu?

6 Q Do you remerber talking to hin sbout vhy B A Excuse me. I don’t understand the

7 he vas in SHU? 7 question.

8 A No. 8 ] Did you not tell anubody sbout this

] MR. MANCE: That's all ny guestions. 9 because of a fear for your ouwn safety until today?
18 Thank wou. 19 A That's correct.

11 MR. BAHON: Is there angone on the 11 & And correct me {f I'n wrong. You're

12 telephone? 12 really at a point now where you don’t really care
13 MR. READ: People on the phone, do 13 about what could possibly happen 10 yYou as a

14  you have any questions? f4  result of giving this information?

15 MR. THL: I have a question. Peter 15 A I look at it — uou kKnow, that's a

18 Iill. 16 twofold answer there. But I guess the answer

17 can the witness hear ne? An I 17 short and simple is that I said vhat I sald, I
18 projecting enoush? 18 seen -- I seen and I said what I said to be what I
18 MR. ADAMS: You're doing fine. 1¢ seen. And I'm burnt out con it. I’m throush with
28 THE WITNESS: Yes, sir. 26 {t. I thousht this was over months ago. And
21 CROSS EXAMIMATYON 21 there it is. And that's the vay that [t is, yes.
22 BY MR. TLLL: 22 You're correct.

23 4] Sir, what prompted you to vrite down 23 & You just said vou thought this was over
24 yowr notes last night prior to todauy? 24 nonths ago.
25 A What prompted me to? Wdell, I figured 25 A That's correct. And the reason that I
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1 say that is because the last person —- it wasn’t 1 that iF anuthing come Up like it did today, I

2 Ronald Holland. It was another government 2 vould remenber something about that individual.

3 official that come and seen me and told me about 3 And I remenbered a foreign nane of a French name
4 "My nmind is no longer ny friend” and told ne to 4 that started vwith D something.

5 write this out and by ne giving a handuriting § Q {8y Mr. TilL} Did that gentlenan

B analusis, that this is 1t, it°s throvgh, it’s over 8 have -~ did you describe that gentleman as having
7 with, I’LI never be calied back on this angnore. 7 aponytail?

B a Did you ever know another inmate at the 8 A No, I did not. I°'m saying that there

g Federal Transfer Center uwhen you were there in ¢ was a Native American there that vas -- had a

16 Avgust of 1895 named Nick Arcabasso? (Phonetic) 13 ponytail. There was another individual there that
11 A No, I don't know that nahe. 11 was a Native American. He was the same individual
ie o] When you were -- on the afternocn of 12 that teok me up the last time I vwas there.

13 hvgust 2Bth, vou testified earlier -- and I 13 a The gentleman who you've identified as
14 apologizs if soneone else asked wou this 14 having a name tay with a letier D on i1, vas that
15 question -- that you avoke after supper. Is that i5 person a Natlve Amerjcan, as well? Are they one
16 what yot':'sa'ld before? 16 and the smée pérébn?

17 A I'm saying it was after supper because 17 A No, they uwerent.

18 supper obviously had already been fed and that it 18 Q Is it your testimony that wou could not
19 never cane around. So ves, I'n saying it vas 19 see vhat vent on in a cell that you bslieve vas
28 after the supper neal. 28 occupied by Mr. Irentadue?
21 a ¥ow, I don*t know if you kKnow this, but 21 A Yes, that’s my ansver for the sinple
22 I’1l identify again for you that I represent a 22 fact is the only thing that I could do was hear.
23 fornmer Bureay of Prisons guard. 23 And I knew a man vas getiing beat. That vas py --
24 A ¥o, T didn*t know that. 24 I think ny testimony.
25 a About certain guards before -- 25 a You testified that the persons who went
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1 A I'm sorry. T can’t hear you. 1 into the cell were uearing helnets with visors?

2 g You spoke of soneone’s nave with a "D, 2 A Right. And one vas a Native Anerfcan.

3 the letter D as in dog; is that correct, sir? 3 And the other person that cane out of the cell the
4 A Yes. 4 second time was the same person that vent in the
5 ¢} And vhat is your recollection of gesing 5 first time vas the same person that took me out of
6 & name with the letter DY & the second cell and put ne In the third cell. The
7 A Becatse this vas the person that took ne 7 only vay that T can renember that individual, he
8 out of the second cell and put ne in the third 8 had a D-g and another word that vent it.

8 cell. 9 a In other words, he was wearing a name

12 Q Now, how is 1t -- what observation after 1 tag on the outside of his riot gear?

i1 that person took you out and put you in another 11 A I'n sorry?

12 cell did you nake of this person whose name you i MR. SAMPSON: I'n going to chblect to
13 recall begins with the letter D? 13 the forn, Peter.

14 A I think the guestion you're asking ne is 14 THE WETNESS: In other words, he was
15  how I remember the D-e. Is that what you're 15 wearing a name tay? Is that the question wou're
18  asking me, how I renembered it? 18 asking ne?

17 g That’s a fine question. How do you 17 o {By Mr. Till} VYes. Was he wearing a
18 remermber the letter D oh a name? 18  name tag, 1f you can recall, on the clothing that
19 MR. SAMPSON: T°11 object to the 18 you described sarlier, I think, as riot gear?
28  form -- 24 MR. SAMPSON: I think you -—-
2% THE WITHESS: 1 remember the D-e 21 THE WITNESS: ¥o, mo. No, no. I'n
22 because the way the person addressed ne, I looked 22 sorry. I'n saying that the riot gear that I seen
23 at the nane tag because T knew that if I ever 23 happened before thls person came to my cell. The
24  remerbered the person and seen him again —— and I 24 tine that he copme to my cell, he never had any
25 remember that he vas in that cell. And I remenber 25 riot gear on.
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1 2] {By M, Ti1l) Then let ne ask you, how ! guestion?

2 you are wou able to identify that person as being 2 A Please. My nind vas somevhere else.

3 one of the people in the riot gear that vent in 3 I'msorry.

4 the cell? 4 MR. SAMPSOMN: And take the bulleis
5 A Because he looked identlcally like the 5 out of it thig tipe,

8 person that came and took ne out of the second B @ (By Mr. Till} DId you leok at any list
7 cell and took me to the third cell. 7 or piece of paper that concluded that the

8 & Did you have any discussions with 8 gentleman with the letter D in his last name was
g Mr. Sanpson or Mr. Adams this norning -- 8 in fact on or off duty dwring the entire matter
i@ A ch. I°'m sorry. There -- the next time @ that -

11 that I seen -- do uou renember ne testifying that 11 A Okay. Now I think I understand gour

t2 1 seen someone holding their face? 12 gquestion.

13 Q I'n sorry, sir. I cobldn’t hear wou. 13 The only tine that I ever seen that nane
14 A Khere someone was holding their face 14 was the time that this individual come and took ne
15 coning out of the cell? I beiieve that this vas 15  and cuffed e and took ne to another place.

16 the same man that had marks on his face. So I 16 Therefore, I couldn’t have got the name on the

17 nmean, wvhy I'n saying that, this nan vas marked, I 17 paper that is here because I don’t see the name on
18 believe, oh his Face. 18  here.

18 a Was this gentlenan that you're 18 So the D-e that I stated to Innmy
28 describing a Native American? 28 testinony, how I can remenber that individual that
21 A There was a Native Anerican, ves, sir. 21 I knou that went in and out of the cell was by his
22 I'nm saying that the person that came and 22 face being marked, and I remember the D-e vith a
23 4ot me had narks on his face, too. That's what 23 capital letter that could have been a "C" or a "G"
24 I'm savihg., Thai’s what also led ne to belleve 74 or something like that there.
25 that he was in the riot geer and vent in vith the 25 And I always wanted to remember that
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1 other gentlenen that went in the cell. 1 individual for the sinple fact is of the vords

2 [ Did you ever before today deternine the 2 that we had and the way that he treated me to the
3 nanmes o identities of any of these Jall 3 other cell. That’s why I tried to renenber the

4 officials? 4 pame of that, and also that he was a part of being
5 A I nade a weak attempt at It on a paper 5 in on the involvement that happened in 789A,

6 that is marked Exhibit 115 that has nanmes, that 8 Q And Mr, Baker, am I correct in saying

7 stated that this vas actvally what happened on the 7 that your nmovement fron one cell to another vas

8 tine of the -- of the -- that the days between 8 after you had awoken?

9 B-2@, 11:25 to 11:45 through to B-22, 8:15 10 g A I'n sorry. I don't understand your

19 @925, 1B question.

11 and this vas a paper that vas 11 MR. ADAMS: Thers’s beeh more than
i2  supposably {sic) have been a docurent that cane 12 onpe cell novement here. You're going to have to
13 from the seventh floor of who vas on, who was off, 13 Dbe more specific.

14  the times, and everything. 14 THE WITNESS: No, no. I'msaying I
15 And I stated 3 poorly Job of making a 15  don't --

18 nane out. i 4] {By Mr. T11l} -- listen.

17 I tried to do that to try to put the 17 A Okay.

18 time frame when I seen everuything was going down 18 a You had been asleep for quite sonme

13 between the third and the First shift. 19 period of tine?

28 4 bid you ever deternine, from gour 29 A Right.

21 inguiry about who was on duty and who was off 21 & And that vou vent shead --

22 duty, whether the name that you vere barely able 22 A -- and woke up.
23  to remember beginalng with the letter D uas one of 23 ¢l ~ and you woke up?

24 the people who vas elther on or off duty? 24 A That’s correct.

25 Would you like me to rephrase the 25 Q And that the way uou vere able to tell
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1 approxinately what tine you woke up, you Knew that 1 seen that individval. That’'s correct.
2 feeding was over. Is that correct, sir? 2 Q Now, here’s the next gquestion. Did you
3 A I knew that supper had come around. So 3 ever have a conversation with that corrections
4 what I'm saying is I woke up after supper; that's 4 officer after that date?
5 correct. 5 A Well, logic -- weil, I°m not even going
[ Q And that this person was on duty, 8 1o go there.
7 according to vour testinopy, after supper had cone 7 No. No, I did not.
8 around? 8 & Did vou ever recelve any correspondence
9 A That’s correct, sir. 2 from that corrections officer?
18 Q Bid angone ever tell wou this gentleman i@ A I*ve never received any correspondence
11 with the letter D for a last name was, in fact, i1 from ang BOP officer.
12 not on duty at that tine? 12 Q ilere you ever shown a photograph by
13 A ¥ don't know if he was on duty or not, 13 anyone of any of the corrections officers vho you
14 sir. I*h saging that he vas on there — he vas on 14  have testified about today on that floor that dau?
_15 that floor at that specific time that I've stated 15 A No, I have not.
16 in the record. 16 . 4] wére you ever .sﬁoun a cénpué.lte skéiéh
17 & Had you ever seen this gentlenan prior 17 of either ~-- for any of the those corrections
18  to this date? 18 officers that vere alleged to be on that floor
18 A ¥o. The only gentienan that I ever seen 18  that day?
28 tyice, I'm ooing to the FIC, was & Native American 28 A Agaln, no, I have not.
21 Indian that had a ponutail that took me up the 2t a Yere vou ever taken to a hospital on the
22 first tine that I went through and vhen I came 22 night of August 28th or on August 21st?
23 through two years or so later tock me uvp on the 23 A No, T was not.
24 floor the second time. And I knev he vas the sane 24 4] Do you have a recollection as to what
25 individual that was In the carceration (sic) that 25 hospital the FIC has an affiliation with in
e PAGE 142 = PHEE Idd
Page 142 Page 144
1 I seen the First time when they uent into 789A. 31 Oklshoma City?
2 That’s the only individual -~ 2 A Well, I was bramg In on a plane. I vas
3 a The geniieman with the last nane, did 3 taken to the seventh ficor. I was put in three
4 you ever see him agaln after that date? 4 different cells., And that's vhere I staved until
5 A Which date are you referring to? I'm 5 I left.
8 not sure vhat date you're referring to. Are you 6 So therefore, the only injury place
7 talking about the date the last time I’ve been 7 vhere I would understand is where I came in ts
8 there or the date that T seen hin go out of the B vhere they took me to the infirnary, asked me
8§ cell? I*m not sure of your question. 8 ghout my violence, about my suicidal attempts and
18 ¥R. SAMPSOM: Are we talking about 18 this and that. And I went up there. And I never
11 the Native -- 11 went to another -- seen another infirnary other
12 MR. TILL: I'Ll try it again. 12 than my rmedication being passed to ne up on the
13 THE UITNESS: ORay, 13 seventh Floor.
14 MR. SANPSON: Are we talking about 14 MR. TILL: Thank you, sir. I have
i5 the Mative Anertcan or -- 15  no other questions.
16 MR. ¥ILL: -- of the cell. 16 THE WETNESS: Thank wou.
17 MR. SAMPSON: ~- the D-e-C? 17 MR. SAMPSON: ¥r. Baker -- oh. I
18 MR. TILL: This partlicular 18 guess we have more pecple on the phone.
18 corrections officer who has the last name 18 MR. READ: Sheila?
28 beginning with the letter D. 28 MS. TIMS: I think Ambre has some
25 MR. SAMPSGN: -- e-C. 21 questions.
22 [ {By Mr. Till) Did you ever see hin 22 MS. GOOCH: Hello.
23 atain after that date? 23 MR. SAMPSON: Go ahead, Ambre.
24 A The date that he took e out of the cell 24 CROSS BXAMINATION
25 and put me in another cell, that's the last time I 25  HY M5. GDOCH:
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1 & Mr. Baker, what sentence are you 1 wes in 1887 or *86. And I really vasn‘t

2 currently serving? 2 attempting to comnit a suicide. A person checked
3 A Excuse me? I'm sorry? I didn°t hear 3 inon ne for an amount of money. And I cut my

4 the question. 4 throat hoping to get to the SHU to kill this

5 & Yhat are you in prison for right now? 5 person. And it turned -- backfired on me. They
] A Bank robbery. 6 took me and strapped ne up and put me to another
? Q What’s vour sentence? 7 place.

8 A I'm not sure. I don*t eaven know. 8 And there’s documentation on that,

9 g How many other felony convictlions do you 8 too, through SIS.

12 have? 18 Q {By Ms. Gooch} Uhat did you use to cut
1t A I'm vanted in thirteen states. I've 11 yourself with each tine?

12 been tried in three states. I've got 128 years in 12 A A razor blade.

13 Maryland. I've got eighty-five years in 13 Q Where did you get the razor blade?

14 Pennsyivania. I've got Flve or six other states 14 A out of the razor.

15 that want me. And I've had recent detainers cons 15 Q ¥here did you get the razor?

16  in within the last month. 16 A Elther off of the commissary or from the
17 & Now, with regard to Maryland, vhat did 17 clothing house that issues razors.

18 you recelve 128 years for? 18 KS. GOOCH: I have no further

18 A Rape, robbery, armed robbery, assault, 18 questions.
29 car jacking or something of that sort. Ii’s so 28 MR. SCHLOSSMAM: Could you put Tom
21  much, I don't remenber. 21 on the phone for me?
22 @ What about Pennsylvania? 22 MR. READ: VYes, sir.
23 3 Again, I don*t remenber. Assault, 23 {Off the record}
24 robbery. Tt had to be sonevhere alony the lines. 24 MR. READ: 1Is everuybody still there?
25 Q How many times have you tried o comnmit 25 MS. GOOCH: Yes, we’'re still here.
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1 suicide? 1 MR. READ: Okay.

2 A Which time are vou referring to? Are 2 REDIRECT EXAMNINATION

3  you just asking me when I attenpted to cut nuself? 3 BY MR. SAMPSON:

4 MR. ADAMS: No. She's asking you 4 8 Mr. Baker, I just have a few more

5 how many tipes. 5 questions.

6 THE WITNESS: Twice. 6 A ALl right.

7 a By Ms. Gooch) And when was that? 7 Q Hopefully, they won't take long.

8 A Cne vas in 1882. And I’n not sure of 8 Are you positive that the person you sav
8 the other wear. It could be ’88 or "97. 8 In the photograph that was shown to vou by the FBI
1 4] Have you tried to commit suicide in any 19 sgent is the sane person that you sav in the vard
1} other way? 11 at the SHU unit?

12 A Other than cutting my threoat? No, 12 A Yes, sir, I an.

13 maran. 13 Q We have records from the SHU unit,

14 i Yhat prisons vere you {n on these tines 14 Mr, Baker. that Indicate that uou were put In

15 that you tried to cut yourself? 15 Cell 788A on August i4th, and you left from the
16 A Prisons is where I've been? Is that the 16 B pod on August 24th. The killing occurred on the
17 guestion wou're asking me? 17 rorning of August 21st.

18 MR. ADAMS: Uhat prisons were you 18 Could your recollectioh be hazy on hoy
19 in? 19 long you spent in Cell 7HSAY?
28 MR. READ: She wanis to know what 28 A Yes, it could have.
21 facilities you were in when gou cut yourself. 21 Q and you indicated --
e THE WIINESS: Okay. I'n sorry. e2 A I'n saying any -~ as far as the time of
23 Fairton, Kew Jersey, was the first 23 any of this, the tine length could be anuvhers,
24 tine. And that wes in 1991 or "92. 24 Dbecause I was under nedication. And I'nm glven an
25 And Leaverworth vas the second tire, 25 aepproximate tine what I feel It could have been.
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1 S0, yes, it could have been different. 1 into Cell 7094 after you were moved out?

2 4 bo wou have any doubt that the day wou 2 A That’s correct.

3 were noved fron Cell 788A {s the same dau that the 3 A How long has !t been since you've taken
4 guards went into Cell 7¥8A after Mr. Trentadue? 4 any psychotropic medication, Mr. Haker?

8 A It was the same day. I have no doubpt at 5 A I quit taking medications here because
6 all. 6 after everything came dovn and people started

7 Q Now, uou indicated that Cell 739A had a ? writing to me about this here and everything like
8 view of a meadow and a road and a grove of trees B that there, I wanted to make sure that I wasn’t

9 or something like that? Is that your recollection 8 taking any more liquid nedication because, you

18 of Cell 789A7 18 know, I didn't know, you Know. You know, who the
1t A Right. A tree line: some Fields: 11 nell knous?
12 looking off in the distance, a road. 12 MR. SAMPSON: That's all ve have,
13 @ You sotmded like you liked that view? 13 Mr. Baker. Thank you.
14 A Well. I renenber the view. 14 We need to make a record on
15 Q Okay. 16 Exhibit 116,

ié A . Yéu.knoﬁ, tﬁera;s.anothaf thing.z uould. 16 MR. ADAHé: I ﬁant.to nake a Pecof&
17  like to bring up. You Rnow, we're talking about a 17 on 115 real quick. 115 is a letter fron Hughes,
18 man here that I've onlu seen one time. And this 18 Artus & Goodvwin. Carl Hughes, under my request,
19 plcture vas shown 1o me three years ago, and I’ve 18 was asked to lcok inte a couple of matters for ne
28 never seen another picture. 20 me vhen I was in a trial. This letter vas
21 So T would like to Know is nmaybe what 21 generated by hin. He does not represent the
22 we're talking about might not even be the same 22 Trentadus family. He has never represented the
23 individual that we’re talking sbout, because I've 23 Trentadve family. He sent this letter out without
24 never seen another picture. 24 nme ever seeing this letter.
25 Q Yell, I've got some plctures I can show 25 After this went out, I instructed
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i you, Mr. BaRer. Unfortunstely, I think they're 1 hin to send no further letters in regards to the
2 photographs of M. Trentadue aFter he's dead. But 2 Trentadue matter. To my knovledge, there have

3 let rme show you a photograph. I°il have it 3 been no other letters.

4  marked. 4 MR, SAMPSON: And I’ve never met

5 At least --oh. I do. § Mr. Hoghes. I’ve never seen this letter. And to
5 MR. SAMPSON: Let’s have this one 6 ny Knowledge, he has no connection with this case
7 nmarked. 7  whatsoever.

8 THE WITKESS: That's the same 8 MR. ADAMS: And he's never had any
9 photograph. 8 contact that I'n avare of with any of the
19 MR. SAMPSON: Let nme get it nmarRed. 18 Trentadue faniiy.
11 Ue’ll go on the record. 11 MR. BARON: Could we do one other
12 {Deposition Exhibit No. 116 marked 12 thing while we're naking the record on this?
13 for tdentification and nade part of 13 And Chuck, T know you didn’t intend
14 the record) 14 to withdraw Exhibit 116 from the record.

15 MR. BAROMN: That’s the same one that 15 MR, SAMPSON: Oh, did I take that?
18 you’ve already seen? 18 Ne, I didn’t intend to do that.

17 THE WETNESS: Not the jdentical 17 MR. BARCN: There Is the other piece
18 photograph, but basically the gsame description of 18 of paper that vas [n the envelope which ts marked
19 the individual that's in the photograph. 19 Exhibit 14,
=] Q {By Mr. Sampsont The photograph has P2t MR. SAMPSON: I don't t{hink that was
21 been narked as Exhibit 116. Is that the 21 in the envelope, Bob. That was --
22 individual that you sav in the yard at the FIC on 22 MR. ADAMS: That wasn’t in the
23 August 28, 18057 23 envelops.
24 A That’s correct. 24 MR. SAMPSON: Thatr's what I vas
25 a And is this the sane gentleman that went 25 going to ask about before. That was an order.




e PAGE 153 SHEET 39 —— PAGE 155
Page 153 Page 155

1 MR. ADAMS: Yes. That was an order 1  docurment.

2 that we had. 2 THE WTTNESS: 1I°n saging is when I
3 MR. BAROM: Could we mark that? 3 cane up here today, I vas not sure what vas going
4 MR. ADAMS: For what purpose? 4 to happen to me. OKau? I wasn’t sure that IfF I
5 MR. BAROM: I°I1 explain it to you 5 was going to put in the SHY to take to Colorado,

B8 in a second. B Oklahoma, {f I was going to cone up here after you
4 MR. ADAMS: Well, T know vhy you're 7 talked with me, be taken somevwhere.

B wanting it marked. But I don’t think there’s any B And I knew that this document,

9 need for it. 9 before it bascane Exhibit 117 -- I had tuo

12 MR. READ: I don’t even know where 18 individuels put their names on this copy, and I
11 it is now, unless it’s back over there. 11 wvas going to keep it for rny own personal use that
12 Here it is. Is this it? 12 doesn’t have anything to do with this natter other
13 MR. BARON: VYes. 13 than their nemes is on here and It would travei

14 Would you nark this? 14 with ne where I vent.

15 {Deposition Exhibit Xo. 117 marked 15 "] There’'s just one other question --

18 for identification and made part of 16 ' MR. SAMPSON: Shall we withdraw 117
17 the record. 17 now so that -~ mission accomplished?

18 RECROSS EXAMINATION 18 Mi. BRRON: Yes. Just so — Id

189 BY MR. BARON: 19 like to get a photocopy of it. And then you can
28 a So as I understand it -~ and sonebody 20 have {1 back.
21 correct ne if I'n wrong ~- Exhibit 115 came in the el THE WITNESS: Okay.
22 letter that vas marked -- In the envelope that vas 22 MR. BARON: We’ll work that out.
23 nmarked Exhibit 114, and Exhibit 117 is unrelated 23 MR. READ: T just have honestly one
24 to 114 and 115. Is that right? 24 question, and I think we're through.
25 A That’s caorrect. 25 RECROSS EXAMINATION
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i Q Now, Exhibit 117 has a couple of names 1 BY MR. REAB:

2 uritten on It, Greg Buckley and an inmate number 2 2 You described in the First group of

3 on the first page, and George Harney and an innmate 3 staff that vent in -~ that vou withessed go into
4 number oh the cover page. 4 Cell 789A the evening before you heard the

5 A Okay. 5 noaning, that vhen they came out, one person vas
3 & that are those? €& holding his face, and you made a motion like up

7 A These is -~ okay. Uhen I vas leaving 7 around your nose.

8 last night, I dida’t know what ny destination 8 Yas there more than one perscn that was
8 would be after this morning vhen I came up here. S holding their face or that you saw any narks on
i6  And these Is Just individuals that T figured that 18 thelr face, or was there just one person?
i1 I had a legal documentation that will go with me 11 A The only person that got close {0 me vas
12 anyuhers. 12 this one individual that I seen marks on his face.
13 I wasn’t thinking that this would be in 13 Now, vhen someone cone out holding their
14  an exhidbit. Aand I had them write their name here 14 face like that there (indicating), {t could have
15 so I could Keep in touch with them if T went 15 been either one of the individuals that went in
18 sopevhere else. 16 there, you know, because their back was to me.
17 MR. READ: Let me just understand. 17 MR. SCHLOSSMAN: Do wou vanl to

18 They assist you vith sone legal work? 18 describe those marks, what they looked 1ike?

19 THE WITNESS: No. That’s not what I 19 THE WIINESS: They were just nerks
28 sald. 20 ltke someone had boen in a flght. I nean, In
21 MR. READ: Okay. 21 other words, it vwas marks —-
22 THE WITHESS: uhat I said is that 22 MR. SCHLOSSMAN: Bruise -— what -~
23 this legal vork will travel with me vwherever I go. 23 describe then.
24 QORkay? 24 THE WITMESS: There was marks like
25 MR. ADAMS: He’'s sawing the 25 soneone had been In a fight, Just nmarks, lixe




1

2

3

4

5 option -- you have tvwo options now. Ue're
8 finished with this deposition. You have the

7 option to receive a copy of the deposition to read
8 it and review it for i{ts accuracy.

g You can change answers. There’s a
19 procedure to go throush to do all that. And then
11 you slagn it and send it back. And you have thirty

12 daus to do that.

13 Or you can trust that this court

i4 reporter did it all correctly and valve that.

15 THE WITNESS: I would rather read it
16 and see what I said and sign tt.

17 Cat I ask a question?

18 MR. ADAMS: Sure.

19 THE WIEMESS: Could I use a paper (f
28 I have any inaccuracies that I feel that I've

21 made?

22 I'n sorry. Let ne put it another

23 way. What is the reason for ne reading it and
24 signing it --
25 MR. SAMPSON: You cah change --
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1 scratches, maybe a lLittle bit vworser than 1 THE WITNESS: ¥alt a ninute. Halt a
2 scratches, but something to stand out -- that 2 ninuts.
3 stood out on this individual that had D-s on -~ 3 MR. ADAMS: There’s an eratta page.
4 MR. SCHLOSSMAN: Where on the 4 You can change your -- there’s an errata page that
5 person's face vere they? § is attached to the deposition.
B THE WITNESS: I Just noticed them on & MR. READ: There’'s a page 1o do
7 his face. To pinpoint exact spot, maube his 7 exactly vhat you-re talking sbout If there’'s a
8 forehead, his nose, you know, liKe the bridge of 8 nistake. It's called an errata page. It°s on the
9 his nose, or, You know, sonevhere around the g front. And you do that and uvou nake whatever
18 center of the face. Uhen you look &t an i@ changes you need to to make It correct.
11 iedividusl, the first thing that comes -- that wou 11 THE WITNESS: OKay.
12 see would be the center of the face. 12 MR. SAMPSOM: And then vou send it
13 a {By Mr. Read} And that vwas under the 13 back,
14 face shield? 14 MR. ADAMS: Uould you prefer that we
15 MR. SCHLOSSMAN: A visor? 15 send that 1o the legal counsel here for them to -
15 THE WITNESS: No. This was not no 18 ' THE WITNESS: No. I would rather
17  visor on him when hs come and cuffed rme up and I 17  read it nyseif.
18  went to another cell. 18 MR. READ: IF wou send tt to him, f
18 Q (BY Mr. Read) S0 gou saw those marks 18 you want it to be legal mall so that -- what you
2¢ when he cane to get wou? 22 need to do is vou need to have it addressed, as
21 A Right. That's exactly vhat I'm saying. 21 you guys know, “"Legal mall opened only in the
22 Q You didn*t see them vwhen that person vas 22 presence of the innate.”
23 down at the other cell? 23 THE WITHESS: Which really they
24 A No. I did not. 24 don’t -- they don't really abide by that anyway,
&5 MR. READ: I don’t have any further 25  but --
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questions. 1 MR. ADAMS: Okay. We’ll take care
Read and sign, or vhat are ve going 2 of it. We know vhere to find you, and we”li -~
to do? 3 MR. BRROM: The deposition s
MR. ADAMS: Mr. Baker. you have the 4 closed.
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3 Alden Gillis Baker 3
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5 Subscribed and svorn to before me this 6
7 day of 1988. 7
8 Notary Public for the State of Oklahoma 8
9 My Commission Expires: 8
18 12
11
12
13
14
15

16
17
18
18
20
21
22
23
24
25

—— PAGE 162 = PAGE 184
Page 162 Page 164

1 CERTIFICATE 1
2 2
3 STATE OF OKLAHOMA } 3
. COUNEY OF OKLAHOMA} 4
8 I, Freddy B. Leggett, CSR and Notary 8
8 Public for the State of Oklahora, certify that 6
7 Alden Gillls Baker was by ne sworn to testify the 7
B truth; that the deposition vas taken bu me in 8
9 stenotype and thereafter transcribed by computer 9
1¢ and is a true and correct transcript of the 18
11 testinony of the witness: that the deposition vas 11
i2  tsken on November 13, 1898, at 9:35 a.n., USP 12
13 Florence, Florence, Colorado; that I am not an 13
14 attorney for or a relative of either party, or 14
18 othervise interested in this action. 15
18 Witness my hand ahd seal of office on 18
17 this 18th day of Novenber 1988B. 17
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